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UDI-historie 2002-2009 
 
Inleiding. 
 
De 93 pagina’s van de vorige 8 jaren in de UDI Historie waren wellicht wat veel al moet ik zeggen dat 
er gewoon heel veel is van die jaren. De komende jaren is dat niet minder verwacht ik, aan de 
ordners met materiaal te zien die in de kast staan. Het is ook bekend terrein en vergeleken met wat 
we al gezien hebben nog vers in de gedachten. We gaan zien wat we tegenkomen en hoe het de 
vereniging vergaat na de spannende en hectische tijd na het 100-jarig bestaan. Ik heb er weer zin in 
al zie ik de uurtjes die erin gaan zitten met de tijdsdrang af en toe wel als uitdaging.  
 
Plezier ermee. 
 

2003_ de opgestapte dirigent Lucienne de Valk stuurt ons op 3 januari een afscheidsbrief gericht aan de UDI 
leden. Op een anderhalf A- 4tje is de aanhef ‘Beste UDI-anen’. Ze legt de zere vinger op de juiste plek en stelt 
zoals het bestuur met haar het al had besproken het ook in de brief uit. Het zou erg moeilijk worden na een 
lange periode met eenzelfde dirigent, maar dat het zo zou verlopen had ze het zich niet voorgesteld. Ze wenst 
ons in haar correcte en respectvolle brief ‘Viva La Musica Vita’ (zonder muziek geen leven) en een tot ziens en 
alle goeds voor iedereen!      
 

De inmiddels tradionele nieuwjaarsreceptie is dit jaar op 4 januari. De gerbruikelijke woorden vooraf en een 
toost op het nieuwe jaar en er zijn 3 jubilarisen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                         v.l.r. Jan v.d. Meer, Esmeralda Degeling-van Doorn en       
                                                                                                                                                                      Teun v.d. Meer 
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Het bestuur is voor het wegvallen van Lucienne de Valk met de tweede kanditaat van de proceduren voor het 
dirigenst schap in 1999 bij Anton Weren tercht gekomen. Anton is bereid tot de uitvperng in maart UDI te 
dirigeren en in deze periode te kijken of hij voor langere tijd kan blijven. Zo is er even rust en kan er weer 
vooruit gekeken worden. 
 

Ik zou er niet te veel van meenemen in deze historie van UDI maar kan het dit jaar niet laten enkele 
opmerkelijke optredens hier toch te vermelden van de Mudband. Inmiddels niet meer weg te denken in de 
vereniging, op Rozenburg en daarbuiten. Tijdens de carnavalsoptocht op 2 maart valt de Mudband die geheel 
verkleed gaat bij de jury op en wint de 3e prijs in de categorie groepen. Voordat de optocht begint maken we 
deze mooie groepsfoto voor het gemeentehuis.  

 
 

De jaarlijkse uitvoering vindt plaats op 28-29 maart en is de zaal op de twee avonden nagenoeg gevuld. Het 
blijft verassend dat we twee avonden de grote zaal van de Nieuwe Schans vullen met belangstellenden. 
Majorettes en drumand vullen de avonden weer met hun deel en de olie vaten waar ik op vorige pagina’s 
over schreef kwamen op het podium en werden bespeeld door drumbandleden. De kleding voor de 
majorettes die gemaakt werden door veel handen voor hun show was een streling voor het oog. In de pauze 
de bekende verloting om de omkosten van de avonden te drukken. De vele prijzen werden grotendeels weer 
door de Rozenburgse middenstand geschonken en de loten gingen weer grof van de hand op beide 
avonden.Na de pauze zit het leerlingenorkest op het podium en laat ook horen wat zij in huis hebben. Anton 
Weeren heeft ook dit orest onder zijn hoeden en een groot applaus was zijn en haar deel voor wat er ten 
gehore werd gebracht. De Harmonie neemt het daarna weer over met zijn nieuwe dirigent en als slot stuk zit 
en staat alles wat UDI in huis heeft op en voor het posdium. Met een staande ovatie werden de leden 
beloond voor wederom geslaagde uitvoeringsavonden. Ondanks alle wisselingen en veranderingen blijft de 
muziek gelukkig het laaaste woord houden, en dat is mooi om te zien. Op het volgende blad een 
voorankoniging van deze uitvoeringen met de nieuwe dirigent aan het woord. 
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Het leerlingen orkest doet op 12 april mee aan het Concert voor Jonge musici in de Ontmoetingskerk. De 
eerste keer dat dit wordt gedaan en het blijkt een schot in de roos. De leeftijd van de deelnemers buiten het 
leerlingen orkest varieerde van 7 tot 17 jaar, allemaal pianisten overigens.  
Het leerlingen orkest onder leiding van Anton Weeren sloot de succes volle middag af.  
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Het leerlingenorkest op het toenmalig liturgisch centrum van de Ontmoetingskerk 

 
 
 
 

30 april, traditioneel met alles er op en aan, de kraam met lootjes met een mooi bedrag voor de kas aan het 
einde van de dag. Eerst vuil ruimen onder de koepel na een geslaagde vrijmarkt met kleedjes en vuil wat was 
overgebleven nadat dit klaar was. Het vuil werd weggewerkt en UDI ging zitten voor een mooi concert. 
Naderhand de lampionnen optocht zonder vuurwerk maar een enorme herrie aan het einde van de tocht 
door enkele geluidsinstallaties. Een raar einde, maar ook dat zijn de veranderingen die we moeten ondergaan. 
Hier onder de foto’s van de UDI kraam, de drumband die met de olievaten een leuk concert gaf voor het 
gemeentehuis en de laatste foto van de harmonie onder leiding van Johan v.d. (de vader van Ellen v.d. Berg, 
de huidige dirigent, nov. 2023) 

   
 

Ook op 4 mei staat de harmonie in de houding om op gepaste 
wijze invulling te geven aan de dode herdenking.  
 
Met als thema “Met muziek  
kom je verder” is er een  
vervolg voor het scholen 
project. Op 21 mei is er in de  
Nieuwe Schans in de morgen  
een schoolconcert georganiseerd  
wat gegeven wordt door het  
Dagorkest VPR. Uiteraard is de  
organisatie in handen van UDI en  
zo ook het plan wat is opgesteld  
om de 325 scholieren  
enthousiast te maken. Leuke bijkomstigheid is dat het  
Dagorkest VPR sinds november vorig jaar onder de vlag van de  
het VPR is gevallen omdat na 34 jaar het orgaan VPR is  
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overgegaan in een vereniging waar het dag orkest onder valt. De leden van de VPR (de aangesloten 
verenigingen) vormen deze verenging VPR die statuten heeft en het Dagorkest een eigen bestuur heeft en 
verantwoording aflegt aan de vereniging VPR. Maar dit ter aanvulling en weetje over het orkest VPR wat 
onder leiding staat van Cees Kramer. 

 

   
Het orkest speelde wat muziek, er werd uitleg gegeven en er was de nodige interacties met de kinderen. Aan 
het einde van het concert konden de kinderen de instrumenten bekijken. De orkest leden gingen de zaal in en 
er werd druk gekeken, gevraagd en zelfs geprobeerd. Aan het einden van de morgen waren alle het erover 
eens, een geslaagd concert! 
 

In de Leliehoeve aan de Zandweg is er op 23 mei een feestavond georganiseerd voor de gehele club. Eten, 
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drinken, muziek en gezelligheid, het was er allemaal. Jong en oud, harmonie,– en drumbandleden, majorettes 
A-B en C, van alles was er wat. Ook al waren niet alle leden daar de aanwezigen hadden een geweldige avond 
en werd er zelfs gefluisterd dat dit voor herhaling vatbaar is! 
 

   
 

      
 

Het wordt minder maar er zijn er nog steeds, de serenade voor  
een zoveel jarige bruiloft. Op 31 mei staan we bij Teun en Corrie  
Wagenveld op de stoep in de Wilhelminastraat voor hun 40-jarig  
huwelijk. Mede door het lidmaatschap  
van hun dochter en het vele werk wat  
Teun voor UDI doet is reden dat we deze  
serenade daar met de majorettes en de  
drumband van  UDI brengen.  
  
 
 
                                                                                                                       De Majorettes A-B en C (in het zwart-geel) voor het  
                                                                                                                                                                   Woonhuis. 
       Yori van Ewijk, het jongste lid op dat moment, 8 jaar. 

 
Om kwart over 7 op de 7e juni vertrekt er een bus vol met majorettes, drumband leden en begeleiding naar 
ponypark Slagharen. Daar worden twee optredens verzorgd waarna de pakjes uitgaan, de trommels in de 
koffers en de vrijetijdskleding aan om gratis op het park te kunnen genieten van de attracties. Moe en 
voldaan komt de bus in de avond weer op Rozenburg aan. 
 
Op 21 juni, maar nu niet met de bus en niet zo vroeg, gaan drumband en majorettes naar Hellevoetsluis voor 
het VPR-eilandenfestival voor de DruMa. Een kritisch verslag en een geweldige dag was het resultaat van de 
deelname aldaar.  
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Groepsfoto Slagharen 7 juni 2003 

 
 
Voor het derde jaar achtereen zit de harmonie en staat het Rozenburgs mannenkoor op 26 juni op het 
Raadhuisplein voor het Koepelconcert. Een prachtige zomers avond waar met de mouwen opgestroopt lekker 
wordt gemusiceerd voor een groot publiek. 
 

   
 

Op 22 augustus lopende A-B-C majorettes en drumband mee met de Lampionnenoptocht te Rockanje. 
 

Na de vakantie, eind augustus, kunnen we bij de leerlingen opleiding een nieuwe docent die de fluitlessen 
gaat geven binnen de eigen opleiding. Nadet Somers uit Oostvoorne is geroutineerde docente die in 
Oostvoorne en Rockanje ook lesgeeft en vanaf nu ook in Rozenburg muziek onderleg zal gegeven.  
Het blijft rommelen in de vereniging en eind augustus stapt onverwachts Wim Boertje uit het bestuur en laat 
als contactpersoon DruMa een lege plek achter. Sommige leden uit deze onderdelen trekken ook door dit 
voorval aan hun stutten, het zijn de dingen die nu eenmaal gebeuren in een vereniging, ook bij UDI! 
Eind september stopt om andere redenen Han Quak ook met zijn functie in het bestuur en zijn taak als 
leerlingen coördinator. Een volgende aderlating in het bestuur en de vereniging is daar. Het zit de vereniging 
niet mee en er wordt druk gepraat en gepoetst naar de leden en ouders om zich te melden voor de weg 
gevallenfuncties.  
Sander Bus zorgt met zijn werkzaamheid aan de UDI-site voor nog wat positiefs en lanceert in september een 
mooie nieuwe site waar alle ins en outs over UDI te vinden zijn.   
 

Op 27 september gaan de onderdelen A-B-C majorettes en drumband naar Zierikzee voor een DruMa festival 
en de harmonie naar ’s-Gravenzande voor een HaFaBra festival. Alle onderdelen komen aan het einde van de 
dag terug met mooie resultaten, loon  
naar werken zoals het kranten artikel gewijd aan  
deze muzikale dag voor UDI schrijft.  
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Ook in 2003 werd er gezocht naar een gezamenlijk concert met een andere vereniging. Verandering van spijs 
doet eten zal met gedacht hebben en op 11 oktober is daar in de Ontmoetingskerk een samenwerking 
concert met Fanfare Voorne Putten uit Nieuwenhoorn. Voor de pauze speelt Voorne Putten onder leiding van 
Olaf Beake (de dirigent die ook bij Dacapo Giessenburg dirigent was) op de bok en na de pauze met Anton 
Weeren als dirigent van UDI op het liturgisch centrum voor haar concert.  
 

     
 

Na het schoolconcert in mei is er niet stil gezeten in de opleiding en heeft men gekeken hoe nu verder. Men 
was mening van het geven van Algemene Muzieklessen en daarna muzieklessen aan te bieden. Op 20 oktober 
gaat men van start! 
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De Mudband blijft verrassen en op 15 november gaan ze als zwartepietenband in Spijkenisse voor het eerst zo 
de straat op. Het werd een bijzondere en prachtige dag met veel hilariteit onderling. Op de foto de band voor 
en na het schminken wat een prachtig plaatje opleverde. Het levert de vereniging mooie publiciteit en een 
mooi bedrag op voor de kas. Tevens leuke en hilarische momenten tijdens de schmink en verkleed partij 
voorafgaande aan het optreden. En dat niet alleen, we krijgen van Janet van Ommen, ons drumband lid, les in 
hoe je je als zwartepiet moet gedragen. En wat te denken van zwarte maillot voor de heren, en hoe krijg je 
zo’n ding aan en de opmerking van zwartkijker en je hebt zwart achter je oren.  Hoe dan ook, het is het begin 
van het eind voor dit onderdeel. Nog vele jaren hierna gaan ze in deze periode op pad als Pietenband de 
Pepernootjes! Een lange dag voor de Mudband, maar het leverde de UDI-kas f 500, = op en een leuke dag! 
 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Bovenste foto: de Mudband in het normale leven,  
Onder als Pietenband 

 
             Met dit Mudband Nieuws werden de band leden  
             voorzien van informatie in die tijd 
 
 

Ons eerste concert, dat gold voor sommige leerlingen in het  
leerlingenorkest op 22 november bij het concert in het Baken.  
Na de uitvoering in maart waren nieuwe instromers in het  
orkest wat inmiddels onder leiding staat van Anton Weeren. Zij  
moesten er natuurlijk even inkomen maar zaten op het puntje  
van huns stoel voor dit eerste concert. Met een prachtig  
programma met Sinterklaasliedjes kregen ze een enthousiast  
applaus van de bewoners van het Baken. De meeste Rozenburgse  
bewoners vonden het prachtig om de kweekvijver van UDI op  
bezoek te hebben en genoten van dit optreden.  
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 10 van 92 
Avdm 

 
2004_ aan het begin van dit nieuwe jaar moet ik nog even terugkomen op 2003. Na de grote vakantie heeft 
Carla Trapman- van Elswijk door zwangerschap haar functie als instructrice opgezegd en heeft Linda Buis, lid 
en Miss majorette bij UDI, deze taak voorlopig overgenomen. Bij de eigen opleiding is Michel Mookhoek 
toegevoegd als docent voor slagwerkers omdat daar leerlingen voor waren aangemeld. Na een intensieve 
periode van het bestuur zijn er na uitnodigingen naar ouders, leden veel input binnen gekomen en zijn er 
gesprekken geweest. Vanuit de vereniging en met namen uit de drumband en majorette zijn er mensen 
opgestaan die zich bij het bestuur hebben gevoegd en zullen tot aan de jaarvergadering als 
interimbestuursleden zitting nemen voor deze twee disciplines. Zo is aan het begin van het jaar het bestuur 
weer op 7 m/v compleet gekomen.  
Zo, dan zijn we weer bij en kunnen we het nieuwe jaar gaan beginnen. 
Dat doe ik met een gedeelte van mijn bijdrage als voorzitter aan het Kwartaalblad, nummer 40 sinds zijn 
bestaan 10 jaar terug, een mijlpaal van dit mooie informatieblad van de vereniging. Een mooi inkijkje hoe ik er 
toen over dacht maar eigenlijk nog steeds, en nu aan deze historie bezig ben! Wel mooi omdat zo terug te 
zien zo’n 20 jaar terug. 
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Zoals de laatste jaren is het een goede traditie geworden elkaar een gezond en mooi nieuw jaar te wensen. In 
2004 doen we dat op 3 januari tijdens de nieuwjaarsreceptie in de achterzalen van de Ontmoetingskerk. Er 
zijn ook jubilarissen te weten; Mireille de Korte, 10 jaar lid, Suzanne Bruseker, Ilse v.d. Meer, Mariska de 
Nooijer, Shelby Westdijk en Bianca Vuik 5 jaar lid, Tom Jan van der Meer is 12,5 jaar penningmeester en Gon 
Willemstein is 70 jaar muzikant.  
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Op 19 januari is de laatste les van de AMV-lessen en krijgen de 7 jonge cursisten een certificaat van het 
afgelegde lessen waarvan hieronder wat foto’s. 
 

     
 

Na de afsluiting van de AMV-lessen starten 7 personen nu met 16 lessen blokfluit door Nadet Somers. Deze 
nieuwe spruit aan de UDI-onderdelen zal op 26 juni op de afsluiting van de opleiding voor de vakantie laten 
horen wat zij geleerd hebben. 
 

4 februari, UDI 105 jaar of de verjaardag van UDI hoe dan ook zoals ik al verwoorden in mijn stukje in het 
kwartaalblad, feestjes moet je vieren! In samenwerking met de Historische vereniging Oud Rozenburg zal van 
7 februari tot en met 20 maart een tentoonstelling worden gehouden over het wel en wee van UDI. Vanuit 
UDI zijn Sylvia van der Meer, Jannie Degeling en Wim Booneman  
belast met het opzetten van deze tentoonstelling met hulp vanuit de  
oudheidskamer.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op 6 februari is er in de hal van het gemeentehuis een besloten bijeenkomst 
waar oud boerenkapel leden van de Polderjongens, de makers van de tentoon- 
stelling, de beschermvrouw, de voorzitter van de   historische vereniging, het 
bestuur van UDI en Mudband aanwezig waren. Achter de schermen was aan   
een video band gewerkt die was samengesteld uit oude beelden van de  
Polderjongens en een boekje over 10 jaar Mudband. Op deze avond kwamen 
Oud (Polderjongens) en Nieuw (Mudband) bij elkaar om deze tentoonstelling  
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te openen en de historie te zien en in beeld en op schrift te ontvangen. Zo kregen de oud Boerenkapel leden 
de Videoband of op CD uitgereikt en de leden van de Mudband het boekje voor 10 jaar Mudband.   
 

 
Op 7 februari is dan de opening van de tentoonstelling in  
de Oudheidkamer waarvoor UDI compleet uitrukt om met  
muziek deze opening luister bij te zetten. Helaas door de  
regen gebeurde dat onder de koepel maar dat kon niet  
voorkomen dat de deur bij de oudheidskamer openging  
voor het publiek. 
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                      21 februari 2004 

 
 

De jaarlijkse uitvoeringen zijn in 2004 op 26 en 27 maart.    
Een kijkje op de prijzen tafel is een rode draad tijdens 
uitvoeringen door de jaren heen, ik schreef er al ettelijke  
keren over. Hier op de foto Carla van Ham, links, die jaren  
deze verloting samenstelde en winkels afliep voor prijzen 
maar ook de leden erbij betrok om de prijzentafel vol te 
krijgen. De leden verkochten de lootjes in de pauze aan het  
publiek en dat was elk jaar een hele klus zowel het samen,- 
stellen van de tafel als het lootjes in de zakjes doen. Hiervoor 
werd zelfs een avond voor gepland om de 4000 lootjes 
wel dan niet met prijs in de zakjes te doen. Heden ter dagen gebeurt dat nog steeds om zo de onkosten van 
de uitvoering avonden te drukken.  
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Na de uitvoering heeft UDI een nieuwe instructrice weten aan te trekken in de persoon van Carla Breed- van 
Leeuwen uit Brielle. Een geroutineerde persoon en zeer bekend in deze wereld van majorette en Twirling. 
Linda Buis blijft wel de C-majorettes trainen en zo is dit onderdeel klaar voor de toekomst. 
 

7 april, ALV. Beleidsplan wordt geïntroduceerd wat is gemaakt door het bestuur in samenspraak met de 
dirigent en andere belanghebbenden. Vooral bij de geplaagde drumband is het nodig snel te handelen om dit 
onderdeel niet kopje onder te laten gaan. Het plan wordt goedgekeurd in de vergadering, al is er weinig 
gebruik gemaakt om het in te zien. Verder moet de contributie omhoog om de prijsstijgingen van huur en 
directie het hoofd te kunnen bieden. Het bestuur komt met voorstellen, de vergadering gaat akkoord.  
 

30 april is dit jaar anders als andere jaren door te weinig leden, dit door verschillende oorzaken. Er is wel 
deelname aan de aubade maar geen mars naar Baken of Dienstencentrum. Wel wordt het Baken aangedaan 
en op het plein achter het tehuis speelt de harmonie en de drumband enkele marsen en laten de majorettes 
een show zien. In de avond wel het koepelconcert maar geen lampionnen optocht. In de vereniging worstelt 
men met het marsen omdat er te weinig deelname is, met name in de harmonie. De meivakantie valt dit jaar 
ook ongelukkig waardoor mensen kans zien om een korte vakantie te nemen, het is de tijdgeest en het op 
andere manier invulling geven van het verenigingsleven.  
 

    
 

Overdag wordt ter promotie van de majorettes een show gegeven en het er is veel bekijks voor de A, B en C-majorettes. 
 

In de bestuursvergadering lees ik de eerste berichten om de huidige Ontmoetingskerk mogelijk aan te kopen 
en te gaan gebruiken als nieuw onderkomen voor de vijf verenigingen die ook in RUMOER zitten. Het zijn 
vooronderzoeken vanuit het Rozenburgs Mannenkoor die het DB van de vijf vereniging polsen, wordt 
vervolgd!  
 

Een onderdeel van het beleidsplan is leden werving en zo gebeurde dat voor de majorettes op 17 mei met het 
‘Majorette Feest’. Alle scholen worden voorzien van een briefje die klassikaal worden uitgedeeld waarin de 
aankondiging voor deze avond werd verzorgd. Uiteindelijk kwamen er 18 meiden op dit feestje af. 
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Al wordt het minder we hebben er weer één en wat voor één! Onder aan de Brielse Brug vieren Teun en Nel 
van der Meer hun 50-jarige huwelijk en natuurlijk is de harmonie daarbij van de partij voor een serenade. De 
harmonie staat na de repetitie om 21:15 uur in de zaal met een grote groep muzikanten. Ere Lid Teun v.d. 
Meer heeft menig serenade zelf meegespeeld toen hij nog actief lid was dus was de vraag niet of ze kwamen 
maar meer van hoe laat! Onder de indruk liet het echtpaar het gebeuren. Na de serenade een drankje en 
hierna pakte enkele muzikanten van de Mudband nogmaals de instrumenten om nog drie Mud nr. te laten 
horen waarop spontaan de polonaise werd ingezet. Het bleef nog lang gezellig daarna!   
 
 

10 juni 2004,  
 

Na een smeekbede van de voorzitter op de bok op de repetitie avond van  
de harmonie op 8 juni staan er 20 harmonieleden aan het begin van de  
optocht. Dat waren er 6 meer als voor de repetitie maar altijd minder  
dan de helft van de beschikbare muzieknoten die de harmonie telt. Het geeft 
aan waar ik voor 30 april al over schreef dat de animo voor het marsen  
afneemt binnen de harmonie.  
 

 
De drie groepen majorettes voorop aan de drukke stoet met daarachter de drumband en de harmonie op de Esdoornlaan 

 

De Mudband blijft verbazen in haar  
creativiteit en het maken van een muzikaal  
feestje. In 2003 ontstonden tijdens de  
deelname aan het Dweilfestival in Poeldijk het idee om dat ook in Rozenburg te doen. Esmeralda van Doorn-
Degeling, Arie van der Meer en Jan van Pelt zijn de grote animatoren en krijgen de Mudband en hun aanhang 
mee om dit te organiseren. De locatie en de plaats van handeling werd samen met de organisatie van de 
Wielerronde besproken en die waren na het aanhoren van de plannen ook direct enthousiast. Er was plaats 
voor 12 bandjes maar er kwamen er uiteindelijk 7 incl. de Mudband maar dat mocht te pret niet drukken. De 
kosten waren niet hoog en met sponsering via enkele bedrijven die ervoor zorgden dat alle deelnemers 5 
muntjes kregen voor een drankje en een zak met broodjes voor de inwendige mens. Kostenneutraal en een 
heerlijk muziekfeest op de 10e verjaardag van de Mudband op het 1e RozenMud Dweilfestival tijdens de 
wielerronde op Rozenburg! De foto’s en het verslag zeggen genoeg over deze dag.  
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Een bijzondere serenade voor Ap Bergwerff die 40 jaar aan  
de pomp staat bij Lievaart. Op 16 juni verrast UDI hem thuis 
met een serenade. Ap doet ook heel veel bij UDI dus en is  
deze serenade een dubbele klapper 

 
 

 
Op 18 juni wordt in aanwezigheid van de minister van  
Verkeer Peijs de opening van de Thomassen tunnel verricht.  
UDI (harmonie) en het Rozenburgs Mannenkoor kregen een  
voorname plek bij de openingshandeling van de tunnel aan  
de Rozenburgs zijde. UDI zat en speelden bij de ingang van  
de tunnel toen genodigde en de minister voorbijliepen en  
bleven stilstaan bij het orkest. Handjes werden geschut met  
de dirigent en een applaus aan het einde van het muziekstuk. Ook in 2004 staat en of zit in dit geval bij een 
grote gebeurtenis in het Europoort gebied! 

l  

   
 
 

Met de ludieke en speciale tekst op de volgende bladzijde speelde de harmonie en zong het Rozenburgs 
Mannenkoor in de Tunnel voor de aanwezigen het volgende lied; 
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Nadat de ferrari de tunnel uit scheurde staken de harmonie leden over.      Het tunnel tracé onder het Calandkanaal. 
 

Op 19 juni doen de majorette A-B en C en drumband VPR Elandenfestival VPR,  
in de sporthal de Dukdalf te Brielle. Zoals het stuk hier onder en naast  
aangeeft gaat het opwaarts met de majorettes met de nieuwe instructrice. 
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26 juni is de afsluiting van Leerlingenopleiding voor de vakantie. 
Alles wat leerling is presenteert zich op deze avond en ook de  
Blokfluiters van de 1e AMV die UDI  inmiddels lesgeeft.    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                                                                     Familie, bekende en ander belangstellende kijken hier naar de C majorettes  
 

Voor de harmonie is het nog geen vakantie, zij spelen  
op uitnodiging van het Rozenburgs Mannenkoor  
wederom op het Koepelconcert. Dat doen zij op de 1e   
juli en het is wederom mooi weer en een groot publiek. 
Het klinkt lekker het is prettig spelen onder de Koepel 
Achter UDI staat het mannenkoor wat een mooi plaatje   
Is, ze besluiten gezamenlijk de avond met Finlandia wat  
een waardige afsluiter blijkt wanneer het publiek na  
afloop een daverend applaus voor de 2 dirigenten, koor 
en harmonie in petto heeft. 
 
Eind augustus 2 berichten in de plaatselijke  
krant die aangeven dat UDI weer wat heeft  
ingezet of gaat inzetten. De promotie van de  
club is op volle toeren met het werven van  
leden om de contiunuteit van de verenigng te  
waarborgen  
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De publiciteit wordt voor alles wat voor UDI nodig is gezocht om maar de  
Aandacht te trekken om mensen aan de vereniging te binden. 
Zo ook dit artikel direct na de zomerstop van de vereniging.  
 

Ik heb hier wat ruimte over dus vul ik dat met wat foto’s van  
onze Mudband die op 10 september voor de 5e keer naar Zuidland gaat 
Om daar de jaarmarkt te voorzien van muziek. Bakker Wim v/d Meijden, oud  
Rozenburger, heeft ons vijf jaar geleden hiernaar toe gehaald en dat is naar  
alle tevredenheid blijkbaar anders hoef je niet zoveel keer terug te komen. 
Hij bakt elk jaar oliebollen voor deze jaarmarkt en die gaan er natuurlijk ook in  
september wel in, dus hij heeft aan ons gretig aftrek. Koffie en thee zijn daar  
ook geregeld dus staren we dat met koffie/thee en oliebollen waarna we de  

Zuidlandse jaarmarkt doorkruisen.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Gratis naar de Efteling en op de foto met Pardoes op 25 september 2004.er moest wel een paar keer gespeeld worden maar 

dat was geen straf daar, wat een heerlijk Mud-Uitje in dit pretpark! 
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Zoals te lezen hiernaast gaan twee onderdelen 
hun weg op 25 september. De Majorettes maken 
er op een festival in Zierikzee hun eigen feestje  
van en behalen mooie resultaten zo is te lezen. 
De Mudaband doet dat op de Efteling maar niet  
voor punten! 
 
50 jaar Kinder Boekenweek is het podium voor  
UDI zich op verschillende manieren te laten zien  
en van zich te laten horen.  
De kranten kopte onderstaande; 
 

 
 

 
 

 
 
Het grote krantenartikel van de twee drukke en  
intensieve weken verteld het prachtige verhaal bij 
de foto’s en de promotie van UDI op de volgende  
pagina . Alles werd uit de kast gehaald om te laten  
zien wat zij in huis hebben. 
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Op 9 oktober prolongeerd de harmonie van UDI de dagprijs op het Westland festival helaas niet. Dat wil niet 
zeggen dat het een slecht optreden was. In tegendeel, er werd goed gespeeld maar niet genoeg voor de 
dagprijs!  

    
 

De eigen opleiding van UDI levert drie examen kandidaten af die op 16 oktober in Nieuwenhoorn met succes 
hun diploma halen. Het is mooi om te lezen dat er na veel energie resultaten worden geboekt en dat er aan 
de toekomst wordt gebouwd vanuit de kweekvijver van de vereniging. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In de zalencentrum  
de Merel te  
Rockanje  
wordt op 30  
oktober het VPR  
HaFaBra  
Eilanden-festival  
georganiseerd.  
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In de bestuursvergadering van 4 november nieuws over de mogelijke aankoop van de Ontmoetingskerk. Het 
kerkbestuur wil voor eind 2004 weten of dat er door de REMOER-groep een serieuze aankoop gedaan gaat 
worden. De prijs is bekend, de gemeente werk het plan niet tegen alleen hoe dit te doen is nog een 
vraagteken, wordt vervolgd.  
 

18 december is na een lange en intensieve voorbereiding het Kerstconcert onder de naam RUMOER. Op 
zaterdag 11 december was in de Ontmoetingskerk de generale repetitie en het past maar net in de zaal en het 
liturgisch centrum om de 280 deelnemers van UDI, Rozenburgs Mannenkoor, interkerkelijk koor Militie 
Christi, het Operette koor en het Rozenburgs Dameskoor te herbergen.  Hieronder de sfeerfoto vanuit de zaal 
van de Sporthal waar het concert plaats vond op 18 december voor een volle zaal.  
Heel veel lovend woorden na afloop van het kerstconcert wat werd afgesloten met het gezamenlijk werk 
Christmas Fantasy van Jacob de Haan. 
De krantenkop een week later zegt voldoende 
 

 
 

Het leerlingenorkest sluit het UDI jaar af met een  
kersconcert in het Baken, deze keer onder leiding van  
Dik van Doorn door afwezigheid van Anton Weeren.  
Het deerde de leden niet er een prachtig sluitstuk van te  
maken aan het einde van 2004. De ouderen in het  
bejaardentehuis vonden het prachtig en genoten van de  
met kerstmutsen en in de oude rode vestjes uitgedoste 
leden van het Leerlingenorkest.  
 

Aan het einde van het jaar zien we dat de vereniging er zo  
uitziet: 
Harmonie 47 leden, Drumband 10 leden Majorettes 30  
Leden, Opleiding 13 leden, Verder, 1 beschermvrouw,  
1 ere lid, 3directie leden, 5 begeleiders majorettes, 3 docenten, een contactpersoon LO en vaandeldrager.  
Het bestuur bestaat uit 7 leden aan het einde van 2004. 
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2005_ het jaar dat ik na 13 jaar bestuurswerk in maart stopt als voorzitter en de notulenboeken niet meer 
gebruik als naslagwerk. Er is gelukkig genoeg waar ik uit kan putten om de jaren hierna te kunnen maken en in 
kan vullen. Het laatste notulenboek van 2004, de vorige 13 zijn ingebonden door Tom Jan van der Meer, heb 
ik met weemoed maar ook met het gevoel aan een dood paard te hebben getrokken achter me gelaten. Het 
dode paard was trouwens een uitspraak die Tom Jan die hij nog wel een liet vallen in deze best lastige periode 
waar we als vereniging in zaten. Het was overigens een lastige tijd waar UDI en het bestuur in zat maar 
gelukkig was daar altijd de muziek waar ik maar ook wij als bestuur onze positiviteit uithaalden. Er waren 
zoveel optredens of activiteiten in alle onderdelen, daar lag of ligt het niet aan. Genoeg hierover, de historie 
van UDI gaat gelukkig door waarvan hieronder de resultaten. 
 

3 januari is daar de nieuwjaarsreceptie waar we elkaar weer alle goeds wensen en waar er jubilarissen 
werden gehuldigd. In het krantenartikel, wat ik zijn geheel plaats, lees en voel je waar ik het bij het begin van 
2005 over heb en wat er speelt en wat de gevoelens zijn.  
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18 januari voorleesontbijt. Op verzoek van kinderdagverblijf Rozemarijke hebben drie leden van UDI (Anneke 
Verhage, Sylvia van der Meer en Janet van Ommen) hun medewerking verleend aan het landelijke 
voorleesdagen. Met tromgeroffel van het dagverblijf in  
optocht naar de Bieb waar aldaar samen met de kinderen  
kinderliedjes gezongen en gespeeld werden.  
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25 januari, afsluiting AMV lessen Onderleiding van juf Sylvia van der Meer en Anneke Verhage werden 11 
AMV leerlingen op deze dag de laatste lesstof door gegenomen van de tien lessen durende cursus. Alle 
deelnemers ontvingen een certificaat uit hanen van de twee UDI juffen. De lessen werden gehouden in 
bassischool de Rank en van de 11 leerlingen gaan er door naar de opleiding of naar het blokfluitgroepje.  

   
 

De jaarlijkse uitvoeringen zijn dit jaar op  
18 en 19 maart en er is altijd wel iets  
bijzonders op deze avonden, dit jaar in vele  
opzichten! De avond wordt al snel onderbroken door onze beschremvrouw Mw. R. de Sutter-Bester die Gon 
Willemstijn naar voren roept. Hij is 70 jaar muziekant en UDI heeft voor dit feit en zijn inzet in de vereniging  
het ere lidmaatschap toegekend. Zichtbaar verrast en vereerd neemt Gon deze titel in ontvangst. In het 
krantenverslag hieronder weer alle in en outs maar 1 ding belicht ik en dat is het muziekstuk over een film 
met Charlie Caplin, Factory Work uit 1936, in een bewerking van dirigent Anton Weeren (link: 
https://www.youtube.com/watch?v=6n9ESFJTnHs ) echt de moeite waard deze te kijken en te beluisteren om 
je te kunnen inleven hoe UDI dit heeft gedaan. Voor het podium hing een groot filmdoek waar het orkest 
uitegebreid met slagwerkers van de drumband die veel van de kleine geluiden die in de film voorkomen te 
laten horen. Televisie scherms op het podium om de film die in de zaal voor het publiek werd vertoond te 
kunnen volgen en op het juiste moment te kunnen invullen. Niet alles verliep vlekkeloos op het podium maar 
daar merkte het publiek niets van. Het werd een groot succes ondanks de kleine missertjes achter het doek en 
een hele ervaring voor het orkest! 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=6n9ESFJTnHs
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9 april, gastoptreden majorettes bij Togido te Hekelingen.  Op uitnodiging van Togido hebben de A en B groep 
van de majorettes hun piraten en haremdansshow uitgevoerd tijdens hun jaarlijkse uitvoering. Togido heeft 
geen majorettes en waren zo onder de indruk van de meiden van UDI dat deze aanvraag is gedaan.  
 

30 april, Koninginnedag. De aubade werd door de harmonie, drumband en de A-B en C majorettes voor het 
gemeentehuis weer van muziek en show verzorgd. In de middag een optreden van de drumband op het plein 
van het gemeentehuis. Een serenade in het baken en in de avond het inmiddels traditionele Koepelconcert 
door de harmonie. Opmerkelijk ook dat bij de aubade Arend Jongejan al 25 jaar van de molenkrans daar de 
Koninginnedag opent door zijn signaal op zijn trompet, ga er maar eens staan! Ook de UDI-kraam staat met de 
enveloppen voor mooie prijzen wat die dag meer als € 300, = opbrengt.  
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Het thema van 4 mei is dit jaar; 
De harmonie is erbij en doet mee aan deze 
Herdenking op de algemene begraafplaats. 
 

26 mei liepen de majorettes voor de fanfare van Togido  
die de smaak voor de UDI-majorettes te pakken heeft.  
Dat deden ze bij het inhalen van de mini vierdaagse in  
Spijkenisse. Ik las ergens dat er 300 lopers waren dus  
belangstelling genoeg daar en wat een eer om daar  
voorop te lopen!              Onze majorettes voor Togido in Spijkenisse 
 

Via Volharding te Oostvoorne worden we op 4 juni  
weer uitgenodigd voor het bosconcert. De majorettes  
en drumband lopen vooraf aan het concert van de  
harmonie een rondje door Oostvoorne om de mensen  
naar het Mildelenburgbos te lokken. Dat lukt want een groot  
aantal mensen zitten op de banken voor de muziektent op deze  
mooie plek in het bos.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het Dweilfestival van 2004, georganiseerd voor het 10- jarig Mud jubileum, kreeg op 11 juni met maar 
liefst 11 bandjes een prachtig vervolg. Op en rond het parcours van de Rozenburgse wielerronde was het 
met zo’n 180 actieve muzikanten een waar feest te noemen. Drie uur non stop muziek op drie podia. Met 
een knallende finale met een geschreven slotnummer van onze eigen Wim Vermeulen. Dit was de 

beloning op het vele werk wat hiervoor nodig was. Bijzondere bandjes met leuke acts, zoals de Plekband 
uit Hilvarenbeek die het publiek vermaakte met een slagwerknummer op emmers. Hoezo? uit Oosterhout 
zorgde ook voor bijzondere optredens door zelfs ‘liggend’ op de grond hun muziek ten gehore te brachten 
Maar eigenlijk was het geheel gewoon in één woord bijzonder en leuk om weer mee gemaakt te hebben. 
Hier waren we het na het opruimen merendeels over eens. Ook de organisatie van de wielerronde had 
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dezelfde ideeën zoals zij lieten blijken na het spetterende slotakkoord met alle bandjes. Er werd door de 
speaker bij het dankwoord voor dit festival al vooruit gelopen op de 3e editie! Wie weet……? 

 
 

Op 11 juni het 2e RozenMud Dweilfestival met 11 bandjes en een 180 muzikanten, het bovenstaande artikel 
met de foto’s spreekt voor zich als mis ik net een stukje tekst aan de rechtse kant.  
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Het inhalen van de wandelaars aan de 35e vierdaagse wordt gedaan op 16 juni. Harmonie, drumband en de 
majorettes verzorgen de muzikale omlijsting van de laatste 5 km.  
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In de Ontmoetingskerk is op 25 juni de afsluiting van het leerlingen jaar van de eigen opleiding. Alle leerlingen 
en de blokfluitgroep vanuit de AMV presenteren zicht en krijgen hun rapport of certificaat uitgereikt. 
Docenten worden bedankt en aan het einde heeft het leerlingenorkest met hun muziek het laatste woord.  
 

In het blokje serenades het volgende, Jan en Lijnie van der Meer zijn 50 jaar getrouwd en krijgen een 
serenade op 22 juli door de harmonie. De Mudband gaat twee keer op pad om een serenade te geven. Op 1 
oktober wordt op verzoek bij Mw. de Keizer, de moeder van een Mud lid, een serenade gegeven en op het 25-
jarig huwelijksfeest van Jan en Linda van Pelt. Op de repetitie van de Mudband van 8 december werd Bert 
voor zijn 50ste verjaardag nog even in de schijnwerpers gezet en klonk het lang zal hij leven.  
 

     
 

De serenade bij Jan en Lijnie van der Meer door de harmonie op 22 juli in de achterzaal van de Ontmoetingskerk 
 

Voor de vakantie en wel op 17 juni treedt de  
drumband naar buiten om de bekendheid te  
vergroten de wijk in en zo mogelijk nieuwe  
leden te werven. In de wijk de Erven wordt een 
staand concert gegeven wat de mensen uit de 
 huizen haalden.  
Na de vakantie wordt dat samen met de  
Majorettes nog eens gedaan maar dan in de 
West-wijk. Dit wordt gedaan op 22 augustus  
En deze actie levert 3 nieuwe jeugdleden op  
Bij de drumband en er stromen ook dit jaar al 3  
andere nieuwe leden in binnen de drumband.  
Zoals te lezen is wordt er onderweg ook nog  
Even ingehaakt voor een 25-jarige bruidspaar. 
 

18 september, Duinrell. Wat de Mudband in de  
Efteling deed doen de majorettes en drumband  
in Duinrell. Twee optredens van een uur door  
het park en daarna gratis is alle attracties.  
Een leuke en mooie combinatie van je hobby  
uitoefenen en daarnaast lekker plezier hebben  
met elkaar in het park. Na een afsluitend  
etentje in het cafetaria de Uitdaging hier op  
Rozenburg ging eenieder huiswaarts met een  
goed gevoel. 
 

24 september, DruMa festival Zierikzee.  
Zowel binnen als buiten optredens waar de  
drumband en majorettes die met mooie  
punten huiswaarts keerde. De A majorettes  
scoorden 7.70 en de B groep zelfs 8.20 
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8 oktober, concert voor jonge musici. Enkele leerlingen uit de eigen opleiding presenteerde zich op dit leuke 
concert. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle jonge musici worden bedankt voor hun deelnamen                                          de vier drummers en de vier blazers vanuit UDI die meededen. 
 

29 oktober gaat de harmonie naar Nieuwenhoorn om  
daar in het clubgebouw van Voorne Putten het  
uitwisselingsconcert van vorig jaar in Rozenburg daar  
terug te doen. Niet allen wij waren daar maar ook een  
orkest uit Slikkerveer deed daar een duit in het  
muzikale zakje. UDI staat daar onder leiding van haar  
nieuwe dirigent Arend van der Knaap.  
Ja een nieuwe dirigent, Anton Weeren heeft na de  
zomervakantie te kennen gegeven te stoppen bij UDI. 
Toch nog onverwacht maakt hij dit bekend, hij heeft 
hierover nagedacht in de vakantietijd, maar helaas hij  
wilde UDI niet langer dirigeren! 
Al snel is de opvolging gevonden en dat is dus Arend  
van Knaap uit Delft. Hij is beroeps trompettist bij het  
Haagse Residentieorkest en is daarnaast dirigent van  
amateurorkesten. 
 
Met Arend van der Knaap gaat UDI op 12 november  
naar het Eilandenfestival VPR te Zuidland waar zij met  
nog 8 verenigingen deelnamen aan dit festival waar  
een kritisch verslag wordt opgemaakt door een  
deskundig man. De organisatie was in handen van Klein Trompetter Wilhelmina uit Zuidland. 
 

16 november schrijft het bestuur een buitengewone Algemene ledenvergadering uit omdat er nog steeds 
geen invulling is voor de functie van voorzitter. Opmerkelijk op deze vergadering is het bericht van de 
opgerichte stichting Muziektheater De Ontmoeting. Tineke Quak doet namens deze stichting de uiteenzetting 
van de plannen voor de aankoop van de Kerk die als Muziektheater zal worden omgetoverd. Wanneer UDI 
gebruik zou willen maken van deze nieuwe oefen en concert locatie dan zullen de huurprijzen even hoog zijn 
als in de Schans met dien verstanden dat voor langere tijd een huur kan worden afgesproken.  
Na een pauze neemt Tom Jan van der Meer het woord en vraagt na een uiteenzetting of de leden het plan om 
de Schans te verlaten en in te trekken in dit Muziektheater goed vinden. Alle aanwezig stemmen in! Voor de 
majorettes is het geen optie te oefenen in de Ontmoeting omdat de zaal 40 cm afloopt maar daar is een 
vervangende ruimte voor gevonden in de vorm van de gymzaal van de Rooms Katholieke school.  
Na deze verrassende mededeling komt ook de nog niet ingevulde bestuursfunctie aan de orde en de functie 
van het bestuurslid voor de leerlingen opleiding. Marleen Mulder kan helaas de functie niet bekleden en 
daarvoor is Anneke Verhage bereidt gevonden deze functie gaan vervullen.  Als Tom Jan de vergadering 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 36 van 92 
Avdm 

 
aangeeft of er iemand de functie van voorzitter wil gaan invullen geeft Korstiaan Barendrecht aan dit te willen 
gaan doen. De vergadering stemt in met de twee gegadigden waarna een applaus volgt. 
Na dit applaus geeft Tom Jan aan dat zijn functie van penningmeester in de ALV van 2006 na 15 jaar ook ter 
beschikking komt en geeft de leden aan er vast over na te denken om zijn plaats in te gaan nemen! 
 

19 november doen de A en B groep van de majorettes mee aan een festival alleen voor majorettes. Ook hier 
werden door de groepen mooie punten behaald, de A-groep behaalde 8.00 en de B-groep 8.40 punten. 
 

20 november, intocht sint door Mudband in Brielle. Niet zo’n gek optreden zal je zeggen maar niets is minder 
waar. De Brielse organisatie van de intocht slaat een keer over met de Brielse muziekvereniging omdat zij 
blijkbaar te hard vooruitlopen bij vorige intochten, blijkt uit een stuk in de krant hieronder.  
De Mudband loopt niet zo snel en dat bevalt de goedheiligman wel en de Mutters ook die een geweldig 
optreden verzorgen voor een groot publiek. Na wat later bleek, alleen dit jaar!  

 
 

26 november, wederom in Spijkenisse lopen de majorettes weer voor Togido uit, nu bij de intocht van de 
Sinterklaas aldaar. 
 

Op 26 november doen 4 leerlingen theorie-examens voor respectievelijk het A en B diploma HaFaBra. Voor A 
behalen Tara Boshoven (altsax) en Maikel Kegel (slagwerk) een 8,5 en Hiske Doelman (Klarinet) een 8. Erwin 
van der Meer (slagwerk) gaat op voor B en behaalde een scoren van 9,5. Mooie resultaten en bericht uit de 
eigen opleiding. Op 10 december gaan de A diploma kandidaten op voor hun praktijkexamens die met succes 
worden afgerond! 
 

Geen RUMOER kerstconcert, er is afgesproken dit niet elk jaar te oragniseren maar voor 23 december heeft 
UDI de samenwerking gevonden met Militia Christi.  Zij verzorgen samen in de Ontmoetingkerk een 
kerstzangavond . In een sfeervole Onmoetingskerk wordt er goed gemuciseerd door beide verenigingen en 
vliegt de avond voorbij. 
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Aan het einde van het jaar zien we dat de vereniging er zo uit ziet: 
94 leden te weten; Harmonie 44 leden, Drumband 14 leden Majorettes  
25 Leden, Opleiding 11 leden, Verder, 1 beschermvrouw, 2 ere lid,  
3 directieleden, 4 begeleiders majorettes, 3 docenten, een  
contactpersoon LO en een vaandeldrager.  Het bestuur bestaat uit  
7 leden aan het einde van 2005. 
 
 
 

2006_ Een drukke en een bomvol progamma voor de nieuwjaarsreceptie in de Ontmoetingskerk.  
Na de toost op het nieuwe jaar zijn er veel gedecoreerden waarvan de namen met de versieringen in het 
kranten artikel staan. Zoals ook staat aangeven is er ruimte binnen UDI voor jong en oud maar dat is logisch 
als je naar de onderdelen kijkt waar UDI in voorziet. Een 6 jarige bij de majorettes en een tachtiger bij de 
harmonie, het is mooi dat dit in 1 vereniging allemaal kan en dan ook allemaal ergens in het jaar samen komt. 
Het zij bij een optreden of zoals op deze 7e januari op de nieuwjaarsreceptie. De vier gedecoreerden die 50 
jaar lid zijn, Korstiaan Barendregt, Ad van Ham, Gerrit Degeling en Jan Romers zijn allen nog uit het in 1957 
opgerichte jeudorkest. Best wel uniek en zij hebben dan ook al wat mee gemaakt in deze 50 jaar 
lidmaatschap. Een mooie en gedenkwaardige receptie die nog lang gezellig bleef.  
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Zes majorettes doen op 29 januari mee aan  
een jeugd dag van de KNFM. Deze leuke  
dag leverde de dames een leerzame en leuke  
dag op die door velen uit deze sector werd  
bezocht. Ook enkele jeugdige drumband  
leden waren hier actief. Met begeleiding van  
leden van de kapel van de Koninklijke  
Marechaussee waren wat nummers  
ingestudeerd die aan het einde van de  
middag ten gehore werden gebracht voor  
ouders en ander belangstellenden. Ook zij  
hadden een prachtige leerzame dag aldaar.  
 

 
 
Een thema verzinnen voor een uitvoering 
is altijd wel een uitdaging. Bob Loggen was 
daar een meester in en dat zorgde altijd voor 
een geweldig programma. De uitvoering op 
17 en 18 maart daarom een eerbetoon aan 
de man die UDI veel heeft gebracht. 
Doordat de huidige dirigent Arend van de  
Knaap door zijn beroepsmatige verplichting 
Er niet bij kon zijn stond Kees van Venetië 
voor het orkest.  
Zoals de verslaggever het zelf ervaarde en  
omschreef is hieronder te lezen met alle ins 
en outs! 
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 De kleurijke majorette groepen bij elkaar 
 

De Algemene leden vergadering wordt gehouden op 29 maart. De nieuwe voorzitter Korstiaan Barendregt 
heet de 31 leden en 2 ere leden welkom en blikt terug op het roerige afgelopen jaar deels zonder voorzitter 
en de wisseling van dirigent , de credits zijn voor het bestuur die de vereniging er doorheen heeft geloods! 
Na de verder rustige vergadering wordt Tom Jan Van der Meer na 15 jaar bestuurslid en penningmeester 
bedankt voor zijn inspanningen. Ook Annelies, zijn vrouw, is aanwezig en ook zij wordt bedankt omdat het nu 
eenmaal niet van zelfsprekend is en niet onlosmakend is dat de partner achter haar echtenoot staat om deze 
functie te bekleden. Een Diner bon, een bos bloemen en het applaus zijn er voor dit paar.  
 

Vanwege de zondagsrust is de koninginnedag op zaterdag 29 april. Natuurlijk is daar de de aubade, de kraam 
met de bekende enveloppe, in de middag door de majoretes een demonstratie/show op het plein van het 
gemeentehuis en in de avond de lampionnenoptocht  
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Enkele foto’s van de koninginnedag activiteiten van UDI, Harmonie, majoretes en drumband in actie de gehele dag! 
 

4 mei, dodenherdenking. Een uitzonderlijke stoet deze  
dodenherdenking omdat de drumband voor de harmonie uitging  
met de dodenmars (gedempte vellen en langzame pas). Een zeer  
indrukwekkende stoet ging van het gemeentehuis naar de  
begraafplaats waar we maar net op tijd aankwamen. Er was van  
tevoren bij de drumband gestudeerd op de pas en de tijd dat we er  
over zouden doen. Het kwam goed en de gehele herdenking was  
gedenkwaardig en plechtig mede door de inzet van onze vereniging. 
 

 
 

   
 

Opstelling voor het gemeentehuis, de stoet op de Molenweg richting algemene begraafplaats en concentratie tijdens de herdenking  
 

Op 11 mei lopen onze majorettes zoals ook vorig jaar op de avondvierdaagse in Spijkenisse voor Togido 
(Hekelingen) uit. Het is Togido goed bevallen en onze meiden vinden het leuk om dit te doen, twee vliegen in 
één klap dus! 
 

In het kader van ledenwerving hadden de majorettes en de drumband op 15 mei een open repetitieavond 
georganiseerd. Na deze avonden konden er toch weer twee nieuwe majorette leden worden genoteerd en bij 
de drumband één en kwam er via de slagwerk docent Michel Mookhoek nog een slagwerker die graag ook bij 
de drumband actief wil worden. 
 

Op 20 mei was er majorettes festival te Sommelsdijk waar alleen de A-groep aan meedeed en met 7.80 
punten een mooi resultaat behaalde.  
 

Op 27 mei deden aan de theorie-examens Erik Groeneveld Klarinet B) en Chantal Labee (fluit, A) mee en 
behaalde met goed cijfers het begeerde papiertje wat recht geeft om ook praktijkexamen te mogen gaan 
doen. In juni slaagde Erwin van der Meer voor zijn praktijkexamen B voor slagwerk. 
 

Sinds de oprichting van de eigen opleiding is er halfjaarlijks een bijeenkomst met de gehele opleiding. Voor de 
vakantie en wel op 1 juli sluit de opleiding het leerjaar af met de leerlingen van de blazers, de slagwerkers, 
AMV maar sinds enkele tijd ook voor leerling majorettes en leerlingen van de drumband. Een breed scala van 
leerlingen dus die allen een rapport of certificaat krijgen. 
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De Drumband en de majorettes gaan op 30 september naar een DruMa festival te Zierikzee. Daar behaalde de 
A-groep 8.35 en de B-groep 7.75 punten, mooie cijfers. De drumband deed daar ook mee en behaalde een 
mooi resultaat in haar klasse en doelgroep. In de middag trokken zij er gezamenlijk op uit om buiten een mars 
te maken door de straten van Zierikzee waar zij goed voor de dag kwamen en het naar hun zin hadden. 
 

Feest in Giesenburg waar Dacapo 20 jaar bestond. De harmonie was uitgenodigd om op 30 september een 
samenwerkingsconcert te verzorgen. In de middag was er een gezamenlijke repetitie met een 80-koppig 
orkest wat met een slotstuk voor de pauze zal afsluiten. UDI beet de spits af voor de pauze en sloot dus 
samen met Dacapo met het muziekstuk Ross Roy af. Na de pauze nam het jarige Dacapo het stokje van UDIO 
over en speelde een verdienstelijk concert. Jammer dat veel UDI leden niet het respect konden opbrengen te 
blijven luisteren en dus niet konden horen wat de rest wel hoorden, een prachtig orkest! 
 

     
 

In de Schakel van 26 september een opmerkelijk  
bericht. Keppel Verolme heeft wat te vieren en de  
kop ziet er zo uit;  
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                                                                                      Arie v.d. Meer overhandigd de algemeen 
                                                                                     directeur van Keppel een jubileumboekje 
                                                                                     100 jaar UDI, als bedankje en je weet  
                                                                                      Maar nooit waar het goed voor is!                                   
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

Leden van de instanties die een bijdragen kregen samen  
Op de foto voor korenmolen De Hoop, voor UDI was dat  

Arie v.d Meer 
 
  
 

7 oktober, Rozenburg op rolletjes was een middag voor mensen die een beperking hebben en of minder 
mobiel zijn. Zij werden verwend met muziek van de harmonie wat een feest was voor de luisteraars maar ook 
voor de muzikanten die een dankbaar publiek tegen over zich had. 
 

Op het concours voor Majorettes te Oude-Tonge op  
21 oktober waren er ook mooie cijfers na afloop van  
de twee optredens. De A-groep behaalde 7.60 en de  
B-groep 7.90 punten voor hun concours optreden.  
Twee weken later, 4 november, deden beiden  
majorette groepen ook mee op een festival te  
Rotterdam waar ook met respectievelijk 8.35 voor  
de A-groep en 7.90 punten voor de B-groep mooie  
resultaten werden behaald.  

De eind pose van de A-groep van de majorettes op het concours in Oude-Tonge 
 

Op 11 november werd het VPR-eilandenfestival voor  
HaFaBra georganiseerd door het overleg zelf. In juni was  
het DruMa festival al afgelast en dat wilde zij niet laten  
gebeuren voor deze sector. In een sfeerloze en kille en  
lege zaal was alleen het kritisch verslag het enigste hoogte  
puntje. 
 

Na een oproep in de krant starten 8 nieuwe leerlingen op  
21 november de AMV-lessen. Er worden 10 lessen gegeven  
in de Rank door Sylvia van der Meer en Anneke Verhage.  
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Op 25 november weer geslaagde binnen de opleiding van UDI. Voor het theorie-examens slagen Arjen 
Kerkhof en Sebastiaan de Graaf (Slagwerk A-diploma). Ook zij kunnen zich gaan opmaken voor het 
praktijkexamen 
Tijden veranderen, dat maken jullie dagelijks mee en hebben jullie in de afgelopen maanden dat jullie de 
historie lezen wel gemerkt. Zo’n verandering is ook het sinterklaasfeest en het inhalen daarvan. De vereniging 
heeft het er druk mee, met name de leden van Mudband. Drie keer in deze periode rukken ze uit om in de 
regio op te treden. De koppen en de foto’s zeggen weer genoeg. 
 
 

   
 

     
 

 
 
 
 

Burgemeester R. de Sutter-Besters gaat op  
30 november met pensioen. Met een  
optreden tijdens het afscheid van een niet  
voltallige harmonie maar wel met  
majorettes en drumband was de  
burgemeester toch zeer in haar nopjes met  
dit optreden op deze drukke receptie.  
 

Togido krijgt niet genoeg van onze majorettes en vraag ze op 2 december mee te lopen bij sinterklaas 
lampionnen optocht in Rhoon. Zo komen de majorettes aan leuke optredens waar dit helaas niet gebeurd of 
niet meer gaat bij UDI om verschillende redenen. Maar het is goed te zien dat op deze wijze de majorettes 
toch aan optredens komen en zo kunnen doen wat zij willen. 
 

Op 4 december krijgen de majorettes bezoek van de Sint en 4 pieten op hun repetitie avond. Na een show 
voor de sint en het zingen van wat liedjes waren er chocoladeletters en nog meer lekkers waarna de repetitie 
anders als anders toch nog werd afgewerkt. 
 

In de reeks bijzondere optredens is de kerstmarkt op 16 december zo’n optreden waar ik iets van kan 
schrijven. Bij de Mudband is niet snel iets te veel en het motto “Kunnen we dan gaan we”. Voor de derde keer 
werd in de Gladiolenlaan in het eigen dorp een kerstmarkt georganiseerd waar ook de Mudband voor 
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was gevraagd. Dit jaar was er wel gestudeerd  
op de kerstnummers en op de repetitieavond  
zelf gedirigeerd, door afwezigheid van Wim  
Vermeulen, door Arend v/d Knaap.  Dit werd  
op de kerstmarkt gewaardeerd door het  
publiek op deze, mede door het zachte weer,  
mooie avond. Bij dit optreden ook zoals in  
Geervliet enkele jeugdige UDI leden die de  
Mudband versterkte maar ook Arend van der  
Knaap met muts was aanwezig. Halverwege  
werden we benaderd door Anna Rosema die  
in de straat woont. Ze vroeg ons te willen  
spelen op de oprit van haar woning voor  
haar invalide broer die in huis. Haar broer  
Herman is invalide, vindt drummen geweldig 
en vindt het prachtig als er voor hem wordt gespeeld. Niet is hen te veel dus pakte ze de instrumenten onder 
ons arm en zochten we een plekje voor het geopende keukenraam. Wat dit betekende lazen we de week erop 
in de Rozenburgse Schakel, zie hierboven in de rubriek Schrijvende lezers. Wat een klein gebaar niet kan 
betekenen!  
 

In de maand december zetten Henk Brinkman en Arie van der Meer namens UDI een artikel in de krant en 
roepen belangstellend op om te komen spelen in een op te richtte Djembé groep. Zij zijn in aanraking 
gekomen met een Afrikaanse docent en hopen zo een groep op te zetten die onder de vlag van UDI zich kan 
gaan ontplooien en wellicht de slagwerk-drumbandgroep een impuls te gaan geven. 

 
 

In het jaarverslag lees ik dat de Mudband dit jaar 15 optredens en de Mud BBQ heeft gehad, allen van 
verschillend pluimage. Allen zijn opgemaakt in het boekje 20 jaar Mudband en sommige omdat ze van 
bijzondere aard zijn in dit document.  
 

Aan het einde van het jaar zien we dat de vereniging er zo uit ziet: 83 leden te weten; Harmonie 40 leden, 
Drumband 15 leden Majorettes 23 Leden, Opleiding 7 leden, 1 beschermvrouw, 2 ere leden, 4 directie leden, 
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5 begeleiders majorettes, 2 docenten, 2 contactpersonen LO en een vaandeldrager.  Het bestuur bestaat uit 7 
leden aan het einde van 2005. 
 

2007_ op 5 januari is ook dit jaar een nieuwjaarsreceptie waar vele leden wel en niet met partners op af 
kwamen. De voorzitter had een woordje en toostte met de aanwezige op het nieuwe jaar. Daarna waren zoals 
eigenlijk elk jaar wel jubilaressen en dat was ook dit jaar het geval. Drie leden werden hiervoor gehuldigd 
waarvan verslag hier onder. Ook beschermvrouw en afgetreden burgemeester Ria de Sutter werd nog even in 
het zonnetje gezet wat zeer werd gewaardeerd.    

 Gon Willemstijn, Anneke Verhage en Rianne van Ach als jubilarissen 

 
 

Een dag erna was er in hetzelfde gebouw,  
de Ontmoetingskerk, het  
Nieuwjaarsconcert van de harmonie  
onder leiding van Arend van der Knaap.  
Een speciaal uitgezocht programma met  
een knipoog naar het nieuwjaarsconcert  
in Wenen.  
Kritische en lovende worden van de  
Verslaggeefster waar UDI iets mee kan en 
misschien wel  moet doen. Hoe dan ook   
een prachtige avond voor herhaling  
vatbaar! 
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Zaterdag 10 januari hebben twee leerlingen uit de eigen opleiding in Zevenhuizen hun praktijkexamen 
afgelegd. Sebastiaan van de Graaf en Arjen Kerkhof deden voor het slagwerkdiploma A-Diploma examen met 
beide zeer goede cijfers. UDI was trots op deze geslaagde uit eigen kweekvijver, en terecht. 
 

Binnen UDI is het beleidsplan van een paar jaar 
terug nog steeds in werking waarin ledenwerving 
een belangrijke plaats in dit plan heeft. Er wordt    
voortdurend gekeken hoe dit te bewerktellen is en  
zo komen Henk Brinkman en Arie van der Meer in 
aanraking met een docent Momo. Hij komt uit  
Zuid-Afrika en weet als geen ander mensen warm   
te krijgen voor de Djembé. Na verschillende 
krantenartikelen in de krant weten we genoeg  
deelname te verwerven en is er op 12 februari 
een voorlichtingsavond die voldoende potentie  
geeft om op 19 februari aan de slag kunnen met  
een leuke groep mensen.  
 

 
Een nieuwe dimensie aan UDI toegevoegd zo lijkt het maar het is een proef die kostendekkend is dus de 
moeite waard is dit te proberen vonden ze. Met een knipoog naar de drumband ook, wellicht halen we zo 
leden binnen, we gaan het zien in de komende periode! 
 

In een aankondiging voor de uitvoeringsavonden laat UDI ook weten dat zij de gelden van de gift van Keppel 
Verolme heeft verzilverd. Twee mooie en nodige instrumenten zijn met zorg gekozen en aangekocht. Een 
dwarsfluit voor de harmonie en een marimba voor de drumband waren zeer welkom.   
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Nog meer cursus nieuws vanuit de  
opleiding maar nu voor de AMV-lessen.  
Er wordt in de krant en op de scholen  
gelobbyd om op 9 maart weer te starten  
met een nieuwe ronden van 10 lessen  
met de mogelijkheid om daarna door te  
gaan in de blokfluitgroep.  
 

Op 30 en 31 maart zijn daar weer de uitvoeringen van UDI. De majorettes hebben er inmiddels een 2e 
instructrice bij die de C-groep mag onderwijzen. Het is Annemiek Barendrecht uit Brielle die door Carla van 
Leeuwen is voorgedragen. Een aanwinst voor dit onderdeel en dat was te zien op de avonden. Het 
krantenverslag vertelt alles wat erover te schijven valt. 

 
 

Na de uitvoering is getrouw ook de algemene ledenvergadering die op 10 april wordt gehouden. Bij de 
bestuursverkiezing is Bert Bus aftredend en niet herkiesbaar als secretaris. Carolien Vos-Rietdijk heeft zich 
beschikbaar gesteld en daar er geen tegen Kandidaten zijn wordt zij gekozen. Ad van Ham en Henk Brinkman 
zijn ook aftreden en herkiesbaar zij worden eveneens gekozen. Voor de open plek in het bestuur had Arie van 
der Meer zich beschikbaar gesteld en daar waren vanuit de leden geen problemen mee. Met deze benoeming 
is het bestuur weer compleet met dien verstanden dat er nog geen nieuwe penningmeester is. 
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Verder in deze vergadering een uiteenzetting over de stand van zaken met betrekking tot het Muziektheater 
De Ontmoeting. De stichting is opgericht, stichtingsbestuur draait, Raad van advies is opgericht (Arie v.d. 
Meer heeft hier namens UDI  zitting in), voorlopig koopcontract is getekend, Hypotheek is rond. Wachten is 
op de gemeentegarantie.  Er is een plan voor een minimale verbouwing en vrijwilligers worden geronseld. Er 
wordt gekeken of er overlast bestaat als UDI in de kerkruimte repeteert en het Operettekoor in de 
achterzalen gelijker tijd repeteren, dit gebeurt op 24 april.  
 

30 april verloopt als andere jaren maar toch weer net iets anders. Tijden veranderen en daar moet je in mee, 
ook UDI. Zo is de aubade met de mars vanaf onze nieuwe repetitie gebouw Muziektheater De Ontmoeting 
naar het gemeentehuis. In de middag geven we gezamenlijk een optreden, dat wil zeggen harmonie, 
drumband en majorettes voor de deur van het gemeentehuis. Dit jaar geen kraam met enveloppe en geen 
mars voor de lampionnen optocht. De foto’s van onze huis fotograaf Henk Brinkman geven een mooi beeld 
van deze feestelijke dag. 
 

   
 

   
 

   
 

Ook de herdenking van 4 mei verloopt zoals andere jaren ook dit jaar weer de indrukwekkende mars van het 
gemeentehuis met de dodenmars door de drumband. De indrukwekkende stoet erachter over de stille 
Molenweg, dat doet wat met je en ervaren we ook dit jaar weer. Bij het monument is het ook plechtig en 
speelt Ad van Ham onder de vlag, die halfstok hangt, The Last post gevolgd door het Wilhelmus van de 
harmonie. We moeten blijven herdenken! 
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Inmiddels zijn we in mei en kan er al een optreden gegeven worden met de Djembé groep. Dat gebeurt op 7 
mei met 15 enthousiaste mensen. Er zijn inmiddels 10 lessen gegeven en het klinkt echt geweldig in de 
voormalige kerkruimte. De belangstelling is goed en er wordt gesproken over een vervolg sessie die 21mei 
van start gaat. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Op 20 juni doen de gehele DruMa mee aan het Eilandenfestival te  
Hellevoetsluis. Alle groepen doen daar hun ingestudeerde oefeningen  
En krijgen van een jury aan het einde van de middag een kritisch 
verslag. 
 
 
                                                                                                        De C-groep op de vloer voor hun show                              
 

Op vrijdag 30 juni is de afsluiting  
van het opleidingsjaar van UDI. 
Ouders, broertjes en zusjes, opa’s 
oma’s en andere belangstellenden 
waren naar de voormalige Ontmoetingskerk gekomen om te komen  
luisteren en te kijken naar wat er allemaal zoal bij geleerd was in het  
afgelopen seizoen. Nou het werd een muzikaal feestje met optredens van  
de leerlingen en de djembé groep die hun lessen er ook op hadden zitten  
en de zaal lieten trillen op de grondvesten. Maar ook drumband  
leerlingen en de C majorettes lieten zien en horen wat er allemaal  
geleerd was. Een hele afwisselende en inspireerde presentatie van alles  
wat UDI in huis heeft. Leerlingen kregen een diploma, document en bos bloemen en het publiek gaf allen een 
groot applaus voor wat er gepresteerd was. De opleiding gaat met vakantie om eind augustus weer met een 
nieuw seizoen te beginnen!  
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De C majorettes krijgen hun rapport van Annemieke                 De dwarsfluitleerlingen met Nadet Somers                 De slagwerk leerlingen in actie 
Barendrecht  
 

Met deze kop doet de Schakel verslag van de laatste klanken van de harmonie voor de vakantie en maar ook 
die van Gon Willemstijn. Op 17 juli voor de Nieuwe Schans wordt het een heerlijke avond en nemen we 
afscheid van een groot muzikant die veel voor de vereniging heeft betekend en gedaan.  

 
 

In de rubriek serenades het volgende, in de Mudband is een goede gewoonte als er een lid jarig is en er 0 
achter komt dan komen we om een serenade te geven, en dat waren er dit jaar 3, Frans Verhage, Janet van 
Ommen en Priscilla van Spithoven. 
5 oktober geven we een serenade bij Arjan Schrijvers en Tamara Mansens (harmonie lid) die deze dag in het 
huwelijksbootje stappen. Omdat Arjan bij de Kleine trompetter Wilhelmina lid is doen we deze serenade 
gezamenlijk met de marsen Arosa en Excellence. De serenade is in Zuidland. 31 december gaan we met de 
Mudband ook naar Hellevoetsluis waar ons oudste Mud lid Kans Wessels jarig is en de 75 aan tikt. Geen nul 
maar wel reden om een serenade te brengen. Op 6 juli vieren Arie en Sylvia van der Meer dat zij 25 jaar 
getrouwd zijn. En de slogan van Arie en Sylvia is ‘alles vieren’ dus dat zat wel goed. Een vrijwel complete 
harmonie en de Mudband verzorgden daar voor de nodige feest nootjes en gezelligheid.  
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Frans Verhage 40 jaar                                                 Priscilla 40 jaar                                                           Hans Wessels 75 jaar 
 

   
 

Oud leden van UDI die toen deze Steelband Tropical Sensation oprichtten speelde de avond vol bij Arie en Sylvia en natuurlijk de serenade van harmonie 
en de Mudband 
 

Bij de leerlingenopleiding is Charles de Heij weer teruggekeerd nadat er weer leerlingen zijn aan gemeld voor 
saxofoon na de vakantie. Met plaatsen van onderstaande krantenartikel in de Schakel geeft UDI aan dat ze 
weer zijn begonnen maar ook met een nieuw project doende zijn. In dit project zitten al veel voorbereidings-
uurtjes voor de vakantie maar het belooft iets moois te worden. Alle basisscholen zijn al bezocht en daar zijn 
ze ook zeer ingenomen met de plannen.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

In september ook dit bericht in de krant omdat 
Er in djembé afdeling ook nieuwe  
Ontwikkelingen zijn. Er is inmiddels een  
Gevorderde groep en weer een nieuwe  
startersgroep bij gekomen om aan de behoefte te voorzien.  
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Uit eigen ervaring weet ik nog dat het samen met Henk Brinkman een hele mooie tijd was om deze discipline 
die gefaciliteerd werd door UDI en kostendekkend was te mogen runnen we hadden er wel wat werk aan 
maar het liep als een zonnetje al was het soms wel schakelen met onze vriend Momo. De andere cultuur gaf 
nog wel eens wat uitdagingen maar al met al ging het goed en beleefden wij maar ook de cursisten een mooie 
periode.  
 

De wens om nieuw pakjes te verkrijgen voor de majorettes worden door Akzo Nobel in vervulling gebracht. 
De majorette en twirl wereld als mede de wedstrijd regelementen maar ook de mode waren 
inspiratiebronnen om in het nieuw te gaan. Het ontwerp en de kleuren waren nog een heel ding maar daar 
waren ze met elkaar over eens en het maken werd verzorgd door Belinda Mookhoek. Toen alles bij elkaar 
kwam, kleuren, model en de sponsering konden de pakjes ingemeten en gemaakt worden. Op 29 september 
op het concours in Zierikzee stonden de meiden in het nieuw met dank aan allen die hierin betekend hebben! 
 

 
 

29 september doen majorettes en drumband beide traditioneel deel aan het festival in Zierikzee. Zij vinden 
het daar goed georganiseerd en de entourage is daar ook leuk om deel te nemen. Voor de majorettes is een 
voorbereiding op het concours van 13 oktober dus er zat een beetje spanning op.  
Aan het einde van de dag konden de meiden rustig ademhalen en werden hun inspanningen beloond met 
mooie cijfers. De A groep behaalde 83.6 punten, de B-groep mocht met 77.3 punten, ook best tevreden zijn. 
De jongste groep, de C- majorettes behaalde 62.75 punten waar ze heel blij mee waren.  De drumband deed 
ook niet onder aan de majorettes en behaalde 81,7 punten, een mooie score. 
Tijdens het festival mogen de verenigingen ook een buiten optreden verzorgen wat zij dan ook deden tussen 
de druppels door. De sfeerplaatjes op de volgende bladzijde zeggen genoeg.   
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Per 1 oktober trainen de majorettes niet meer in de Nieuwe Schans maar in het gymnastieklokaal aan de laan 
van nieuw Blankenburg. Dit heeft verschillende oorzaken onder andere de situatie met de Schans en de 
betere faciliteiten die een gymzaal heeft voor dit onderdeel van UDI. 
Het vertrek uit de Schans van de majorettes en het gebruik van deze zaal door de drumband betekende een 
huurverhoging van 900% bedacht de verhuurder. Het bestuur nam daarom het besluit om al eerder te 
vetrekken en intrek in de Ontmoetingskerk te nemen die inmiddels was gekocht door de stichting 
Muziektheater De Ontmoeting. De Drumband repeteert dus ook vanaf 1 oktober in een nieuwe locatie.  
 

Een spannende dag op zaterdag 13 oktober als de majorettes vertrekken naar Oude Tonge voor het concours. 
In het verslag hieronder alle ins en outs maar de kop zegt ook veel van de optreden daar! 
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In de maand september start het project Windkracht op de basisscholen. Lees het artikel waarin alles staat 
van dit prachtige project wat zoals later blijkt we echt iets hebben te weeg gebracht, ik kom hier zeker op 
terug. Op 16 oktober voltrekt de afsluiting in de Nieuwe Schans 
 

 
 

Met nog 9 verenigingen en 2 jeugdorkesten doet de harmonie  
op 10 november mee aan het VPR Eilandenfetsival te  
Hellevoetsluis. Het meedoen van jeugdorkesten is nieuw 
binnen het overleg maar voegt wel wat toe. 
UDI speelde er verdienstelijk de nummers die hiernaast   
zijn weergeven. Het jury lid Dick van der Plas schreef in zijn 
kritische verslag buiten de op- en aanmerkingen met plezier  
en het leuk gekozen programma geluister te hebben, die steken we in onze zak! 
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Na het eerste traject van het project Windkracht 6 in september en de afsluiting begin oktober waait in 
november Windkracht 6 op de volgende school door groep 4/5 en is er weer een afsluitend avond in de 
Nieuwe Schans met net zoveel enthousiasme als de eerste versie. Op 26 november een Schans vol met 
leerlingen en ouders. De gehele vereniging doet mee aan de afsluiting en dat is geweldig om dit met elkaar te 
doen. Voor dit project hopen we dat ook alle onderdelen nieuwe leden aan gaan trekken. 
 

     
 

In de rubriek serenades een bijzondere, die ik apart behandel. Janet van Ommen, ons drumbandlid en Mudlid 
gaat Rozenburg verlaten. Zeer spijtig voor ons maar ook voor Janet die met veel passie en meer zeker bij de 
Mudband de grote trom beroerd. Buiten dat ze een zeer meegaande, enthousiaste en betrokken 
persoonlijkheid is het gewoon een heerlijk mens! 
Zonder dat ze het wist verzorgen we een afscheid serenade in het oude huis en krijgt ze een boek vol met 
goede wensen, foto’s en haar Mudpolo ingelijst en wel als aandenken aan een mooie tijd. 
 

   
 

Op 12 december schrijft het bestuur een bijzondere ledenvergadering uit om enkele belangrijke zaken te 
bespreken. Vooraf had het bestuur aangeven pas ter vergaderen als er minimaal 50 leden aanwezig zouden 
zijn. Om 20:00 uur zijn die er niet en er wordt besloten tot 20:15 uur te wachten. Om die tijd zijn er 41 leden 
en besluit men toch te vergaderen ook vinden zij dat het een teleurstellend aantal. Vier punten telt de 
agenda: 1) harmonieorkest lopend of zittend orkest? 2) wat mogen bestuur en leden van elkaar verwachten? 
3) jubileumjaar 2009 (ver. 110 jaar, drumband 40 jaar en majorettes 35 jaar) 4) Bestuursfuncties. 
Een levende vergadering levert uiteindelijk de volgende conclusie op: Het harmonieorkest blijft 
straatoptredens verzorgen. Er moet een duidelijk jaarprogramma worden afgesproken. Het repertoire zou 
meer gevarieerd moeten zijn. Leden moeten hun partij oefenen. Bestuur functioneert naar wens.  
Verder komen er twee leden die een duo secretariaat willen vervullen, het bestuur neemt dit mee. 
Als mededeling vanuit het bestuur is er dat er een huurovereenkomst is getekend met de stichting van het 
Muziektheater De Ontmoeting m.i.v. 1 januari 2008. De drumband en de leerlingenopleiding trekken dan ook 
in, de harmonie volg op 1 april 2008. Voor de Djembé groep is er i.v.m. geluidsoverlast geen plek meer en zal 
worden opgeheven.   
 

17 december is er ondanks 
de verbouwing van het Muziektheater een afscheidsavond van de zo succesvolle Djembé groep die UDI aan 
het begin van het jaar heeft opgezet. Helaas stopt het hier in dit gebouw maar dat betekent niet dat het 
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ontbonden zal worden. Er werd gezocht naar een vervangende ruimte en die werd gevonden in de 
basisschool Rank. Wel zal in 2008 de groep zelfstandig verder gaan en heeft UDI hier geen bemoeienissen 
meer mee. Jammer maar het heeft ons toch weer wat gebracht. 
 

 
 

22 december is daar weer het Kerstconcert onder de naam RUMOER.  Meer als 500 luisteraars genieten en 
zijn bij elkaar gebracht door muziek, zoals de kop aangeeft. Op deze avond nemen we wel afscheid van het  
Operette koor wat per 1 januari zal ophouden met bestaan. Dit betekent ook 
dat de naam RUMOER wel zijn betekenis zal bewaren maar niet meer gebruikt 
kan worden. Het verslag vertelt de rest van deze mooie kerstbijeenkomst. 
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Een prachtig plaatje van het derde RUMOER kerstconcert met de 5 Rozenburgse verenigingen. 

 

Aan het einde van het jaar zien we dat de vereniging er zo uit ziet: 85 leden te weten; Harmonie 40 leden, 
Drumband 12 leden Majorettes 24 Leden, Opleiding 9 leden, Verder, 1 beschermvrouw, 2 ere lid, 4 directie 
leden, 5 begeleiders majorettes, 3 docenten en 2 contactpersonen LO.  Het bestuur bestaat uit 7 leden aan 
het einde van 2005. 
In het jaarverslag lees ik verder dat de Mudband dit jaar 14 keer naar buiten is getreden, allen weer van 
verschillend pluimage.  
 

 
2008_We starten op 4 januari met de  
nieuwjaarsreceptie deze keer op vrijdagavond   
Na de inloop met de goede wensen en de  
speeds van de voorzitter zijn er de jubilarissen  
van dit jaar. Vier dit jaar, waarvan drie  
majorettes, Sophie Spithoven, Joyce  
Robbemond en Bianca Vuyck voor  
respectievelijk 5 en 10 jaar lidmaatschap  
en Ineke van der Wel voor 25 jaar muzikant en  
lid van de KNFM (de bond waar we zijn bij  
aangesloten). Zij ontvingen de daarbij  
behorende versieringen en een bos bloemen.  
Daarna was het lang gezellig met elkaar.  
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Begin februari krijgen we het droeve nieuws  
binnen dat oud instructeur Gerrit Versluis is  
overleden. Het bestuur laat via de Schakel het   
hiernaast geplaatste In Memoriam achter  
waarin zij hun medeleven laten blijken naar 
de familie en de rest van de gemeenschap. 
Eerder in mijn beschrijving was al te lezen wat  
Gerrit voor UDI betekend en gedaan heeft. 
Dit schrijven is een mooie opsomming en eer  
betoon aan deze man.  
 
Het 40-jarig bestaan van verf en behang  
specialist Marsman was reden genoeg voor de  
Mudband deze winkelier op 8 maart te trakteren  
op een serenade. Sponsering van kwartaalblad 
met een advertentie, prijzen voor de prijzentafel 
of de enveloppen op de Koninginnedag, zij 
deden een duit in het zakje. Mooi dat we op  
deze wijze iets  kunnen terug doen en we staan  
weer in de publiciteit! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Na een lange voorbereiding met alles wat nodig was om de Ontmoetingskerk te kopen, de vorm en 
uiteindelijke de stichting op te moeten richten om tot koop de exploitatie te kunnen realiseren, de nodige 
financiële uitdagingen en een plan om het gebouw om te turnen tot een Theater is daar op 28 maart de 
opening van het Muziektheater De Ontmoeting. De Mudband heeft een mooi rol in de openingshandeling 
maar ook Marleen Mulders (dwarsfluit) speelt bij de openingsceremonie. Het stuk is te groot om te plaatsen 
dus kies voor een paar stukjes hieronder 
en wat foto’s 
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  De Mudband bij de opening. 

Op 29 maart, daags na de opening is er een open dag voor iedereen die een kijkje wil nemen in het nieuwe 
Muziektheater. Er zijn heel de dag presentaties van de nieuwe en al in het pand aanwezige gebruikers. Ook 
UDI doet hieraan mee en majorettes en drumband gaan de straat op om de opening met muziek kenbaar te 
maken. Later op de dag presenteert de gehele verenig zich op het podium van het Theater met een concert. 
 

   
 

      
 

Op 4 en 5 april zijn daar de laatste uitvoeringen van de vereniging in het gebouw waar 52 jaar lief en leed is 
gedeeld en waar heel veel mooie dingen in de vereniging hebben plaatsgevonden, de Nieuwe Schans. Verder 
op een stukje uit de krant daarover maar nu eerst de uitvoeringsavonden op deze data. De verslaggever 
schreef er het volgende over de uitvoeringsavonden; 
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Hier het stuk van het verlaten van de Nieuwe Schans met de foto’s van de uitvoering van 4 en 5 april 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De prijzen tafel van de verloting 
 

 
De majorettes na hun gezamenlijk show 

 

 
De Drumband met hun presentatie 
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Na de uitvoering gebruikelijk de Algemene leden vergadering die op 8 april wordt gehouden.  Bij de 
bestuursverkiezingen heeft Theo Bailly zich beschikbaar gesteld voor de functie van penningmeester wat met 
applaus wordt begroet. Korstiaan Barendregt was aftredend en niet herkiesbaar. Voor die functie heeft Arie 
van der Meer zich beschikbaar gesteld en daar is geen bezwaar tegen. Arie neemt de taak van het 
voorzitterschap op zich en geeft aan dat de vereniging een moeilijke bestuursperiode heeft gekend, waardoor 
het moeilijk was om zaken goed met elkaar te regelen. Hij ziet het als zijn taak om te zorgen voor continuïteit 
en verwacht van alle leden meer inzet en betrokkenheid dan tot nu toe het geval is geweest. Door goede 
afspraken en het uitwerken van plannen en ideeën moet het beter gaan. Hopelijk levert het Project 
Windkracht 6 jonge instroom om de vergrijzing van de vereniging tegen te gaan. Er is ook zorg over het 
verloop binnen de drumband. De nadruk zal liggen op samenwerking. Verder zijn er vereniging technisch geen 
dingen die besproken worden. Het 110-jarig bestaan komt wel aan de orde en er is een jubileumconcert op 18 
april 2009 met Danny de Munk in de maak. Hier wordt nog wat over en weer over gesproken en door de 
vergadering geaccordeerd. Een mooi vooruitzicht waar we positief naar kunnen gaan leven!  
Het bestuur bestaat na deze ALV weer uit 7 personen maar met een heel nieuw dagelijks bestuur, een hele 
uitdaging voor de komende tijd. 
 

30 april, Koninginnedag 
 
 
 
 
 
 
 
 

     
 

4 mei, hier verzorgden net als vorig jaar de harmonie en 
De drumband hun medewerking aan deze herdenking. 
 
 
Op 19 & 20 mei doet UDI mee aan de collecte  
Anjeractie van het prins Bernard Cultuur fonds 
Op 20 mei in de Rivierenwijk met drumband en  
majorettes en 20 mei de Oranjewijk met de harmonie  
in burger. 1/3 van de opbrengst is voor de vereniging  
maar er is altijd een mogelijkheid dit fonds aan te  
schrijven om een subsidie te krijgen voor de aanschaf van uniformen of instrumenten. Dat is in het verleden 
genoeg gedaan dus doet UDI hieraan mee. Met voldoende collectebussen gaan 
we op de twee avonden de wijken in die vooraf zijn gekozen. 
De collecte is vierledig, we collecteren voor een goed doel, we krijgen een  
Bijdragen uit de opbrengst, we presenteren ons en er is een mogelijkheid om 
Een subsidie aan te vragen voor instrumenten of uniformen. 
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In mei is er een Windkracht 6 sessie op de Rozenhorst waarvan een paar plaatjes vanuit de school om te laten 
zien hoe dat er daaraan toe gaat als UDI de wind laat waaien met het project op de scholen. 
Zelfs Arend van der Knaap gaat mee de klas in. Zo aanstekend is dit scholenproject dat hij het leuk vond om  
een keer mee te maken. Ook leden (Siem Quak, middelste foto) die de tijd en de leut had om mee te gaan 
deed zijn best. Ook de jufrouw van deze klas moest eraan geloven en speelde op de trompet (laatste foto) 

   
 

Ook iets te melden vanuit de 
Mudband die dit jaar alweer 15 
jaar bestaat. Om ook met dit  
gezelschap er netjes bij te lopen 
en het een sport is dit voor  
bijna niets te verkrijgen lukt het   
ze om voor niets nieuwe Mud- 
Polo’s te verkrijgen met opdruk. 
In het MUDBAND Nieuws wat  
wordt verspreid onder de leden 
Is dit te lezen (dan zien jullie 
Ook hoe de communicatie al  
daar wordt gedaan) 
 
          Dat ziet er dan zo uit! 

 
 

Door personele bezetting bij de harmonie gaan de drumband en de majorettes alleen op stap met de 
wandelaars op de laatste dag van de avondvierdaagse op 29 mei. Ik schreef hier al eerder over maar bij deze 
mars lukt het niet een bezetting op de been te krijgen. Gelukkig kunnen we als vereniging toch zorgdragen 
voor muziek bij de afsluiting van de avondvierdaagse.  
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 14 juni wordt met 2 podia het 5e Rozenmud Dweilfestival langs het parcours van de Wielerronde gehouden. 
Met 8 bandjes wordt het 15-jarig bestaan muzikaal een geweldig feest! 
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Na de finale met +/- 135 muzikanten was er in het Muziektheater De Ontmoeting een heerlijk koud en saté 
buffet waar met hartenlust van werd gegeten, muziek maak dorstig en hongerig! Door het vele sponsorgeld 
konden we dit aan de gasten aanbieden wat zeer werd gewaardeerd. Het bleef nog lang gezellig in het 
Theater met muziek op het podium van diegene die wilde spelen. 
 

Niet alle muziek op het plein maar ook op  
deze 14e juni 1 geslaagde in de LO-opleiding.  
In Klaaswaal werd in alle rust de examens  
afgenomen en met succes. Een mooi succes  
voor de eigen opleiding. 
 
Met een nieuwe show voor de A en B groep  
vertrekken de meiden met de drumband in  
hun kielzog naar Hellevoetsluis. Daar was op  
21 juni het DruMa festival waar door alle drie  
de onderdelen goed gepresteerd werd en ze  
met mooie bruikbare kritische verslagen weer thuiskwamen.   
 

In mei en juni zijn er op de Basisschool de Regenboog de windkracht 6 lessen, hiervan een paar foto’s 
 

   
 
Na afloop van de lessen kregen Anneke 
en Sylvia dit kaartje van één van de  
leerlingen dit lieve kaartje 
in hun handen gedrukt. 
Het geeft mooi weer wat de dames op 
de scholen doen bij de leerlingen!  
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Vanuit het beleidsplan is daar de werving van leden, zo ook op de  
open repetitie avond bij de Majorettes in de gymzaal aan de Laan  
van nieuw Blankenburg. Enkel jonge mesjes kwamen hierop af en  
instructrice Carla van Leeuwen weet hier wel raad mee. Met de    
pom-poms worden wat oefeningen gedaan wat meteen aanslaat 
bij deze jonge meisjes.  
 
21 juni is wederom in Hellevoetsluis het VPR DruMa Eilanden  
festival. Een mooi promotie voor dit onderdeel van het Overleg  
Voorne Putten en Rozenburg 
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Op 11 juli is daar de leerlingen afsluiting in het Muziektheater. De onderstaande groepjes presenteerden zich 
in hun discipline aan ouders, broes en zussen en overige belangstellende. Het werd weer een geweldige 
afsluiting waar leerlingen allen weer een rapport ontvingen en de docenten werden bedankt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Nadet Somers heeft een nieuwe aanstelling gekregen elders waardoor ze het lesgeven en de blokfluitgroep 
moet stoppen bij UDI. Gelukkig hebben we met en voor haar een nieuwe fluitdocente kunnen aantrekken. 
Het is Ellen Baksteen, geen onbekende van UDI ze was ooit lid van de vereniging en gaat dit over nemen. 
 

Nog meer wisselingen, na het opzetten van de Website van UDI door Sander Bus heeft Theo Bailly het een 
poos bijgehouden en dat stokje is nadat Theo de centen gaat beheren overgedragen aan Arjan Schrijvers die 
vanaf nu deze klus op zich neemt. 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 69 van 92 
Avdm 

 
Dinsdag 15 juli op een repetitie avond van de harmonie sluit dit onderdeel met majorettes en de 
slagwerkgroep af voor vakantie. Een mooie opkomst in de zaal, buiten was het door de weersomstandigheden 
het niet mogelijk om te spelen, genoten van een heerlijk uurtje muziek. 
 

   
 

De gehele vereniging doet op 13 september mee aan de Monumentendag op Rozenburg. UDI, de 109-jarige 
oude dame doet met alles wat ze heeft mee aan de voet van de korenmolen De Hoop. De oplopende stoep 
blijkt een mooie plek om een concert te geven wat zij dan ook doen. 

  
 

In de rubriek serenades geen optredens voor harmonie, drumband of majorettes maar wel bij de Mudband: 
Jan van Pelt ziet Abraham, een nul achter je jaartal dus een serenade maar wat doet erop, Gerrit gaat met 
AOW en viert het samen met Jan. Twee vliegen met één serenade, makkelijker kan niet en dan ook nog eens 
in de Ontmoeting waar alle instrumenten liggen! Het werd een feestelijk optreden voor dit duo op 20 
september. 
 

Na het festival in Zierikzee op 27 september, wat gebruikt werd als generale, gaan er twee majorette groepen 
in Oude Tonge op 11 oktober naar het concours. De kop geeft aan hoe het ging, in het artikel het verslag en 
de punten.   
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Het Windkracht 6 project op de basisscholen gaat ook na de grote vakantie door en de scholen ontvangen het 
team onder leiding van Anneke Verhage en Sylvia van der Meer heel graag. Met de kop in de krant ‘Het 
waaide stevig door’ is er op 14 november de afsluiting in Muziektheater De Ontmoeting van de Phoenix 
school. De liedjes van het project worden gespeeld door de harmonie en de kinderen zingen ze luidkeels mee, 
alles presterend zich en aan het einde met Jan Klaassen de trompetter lopen de kinderen polonaise door de 
zaal.  
 

  
 

Via Pia Quak, de vrouw van Han Quak, krijgen we in de loop van oktober bericht dat  
Han ernstig ziek is en dat hij te horen heeft gekregen niet lang meer te leven.  
Op 13 september was hij nog bij het concert bij de molen en dat bleek op 31 oktober 
nadat wij vernomen dat hij zijn strijd had moeten staken de laatste keer dat hij in ons  
midden was. Op 5 november namen we samen met het Dagorkest waar hij ook lid van 
was afscheid van Han. Als toenmalig voorzitter had ik de volgende tekst bij de dienst die 
ik mooi vind om hier te plaatsen over dit bijzondere lid en muziek vriend; 
 

Pia, Lenneke, Janos, familie en verdere aanwezigen. 
Ik wil u namens UDI iets over Han vertellen. 
In de afgelopen twee weken heb ik Han en Pia in het ziekenhuis bezocht om hem in zijn laatste  
dagen bij te staan. Maar ook omdat hij kenbaar wilde maken wat hij op deze dag graag wilde.  
Samen met Arend v/d Knaap bezochten wij Han op zijn verzoek op donderdag nu bijna twee  
weken geleden. Het was een bijzonder moment en we konden openhartig met elkaar praten. Met zijn vinger gericht naar 
mij zei hij, “ik wil geen lange preken maar een mooi stukje muziek”, Bel Kees Kramer maar, het zou toch mooi zijn als UDI 
en het Dagorkest dit samen konden doen! Dit was snel geregeld en zijn laatste wens is in vervulling gegaan. 
Han stapte in 1970 bij UDI binnen nadat hij bij Volharding en bij Libertatis lid is geweest. 
Een goede muzikant die het snel naar zijn zin had in Rozenburg. Zoals elke vereniging zijn top en bodems kent voer jij mee 
met ons door al deze muzikale hoogte en dieptepunten. 
Een kritische opbouwende nood was er ook altijd, onder woorden gebracht op jouw specifieke wijze. Liet niet over je heen 
lopen en zei wat er gezegd moest worden. 
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Je was er altijd ondanks je gezondheidsproblemen, deed overal aan mee, je was een lid als een voorbeeld voor velen. 
Dat voorbeeld was je ook door je aanwezigheid en inzet bij het scholenproject waar we rond 2002 de scholen mee af 
gingen. Je vertelde naar harte lust over de klarinet, liet wat horen, het was echt jouw ding. 
Veel indruk maakte het meespelen in het samengestelde orkest tijdens de uitvaart van Bob Loggen. Je bestempelde dit 
zelfs als een muzikaal hoogte punt en dat kan ik beamen want het was zoals ik zelf ook mocht ervaren een eer om in een 
dergelijk orkest dit te mogen doen. Tussen de beroepsmensen in dit gelegenheidsorkest was het ondanks de situatie 
heerlijk musiceren. 
Je was ook vaak impulsief als iets niet ging zoals je wilde. Een mooi voorbeeld hiervan was de opening van de Thomassen 
tunnel. UDI zat en stond bij de ingang van de tunnelbuis te spelen. 
Hoogwaardigheidsbekleders wisten niet hoe snel zij naar de rijk gevulde tafels en dienbladen moesten komen. Een 
enkeling bleef even luisteren. De liefde voor de muziek en dat we daar stonden maakte iets bij je los toen Ivo Opstelten 
voorbijschoot. Je zag kans hem aan te spreken en je ongenoegen over deze snelle flits bij hem onder zijn neus te schuiven. 
We staan hier toch niet voor lul te spelen zal voor deze Rotterdams haven burgemeester als muziek in de oren hebben 
geklonken. Het was Han ten voeten uit dit zo te zeggen. 
Het mee spelen in samengestelde groepjes voor solistenconcoursen was je lust en je leven, maar eigenlijk het muziek 
maken in zijn algemeen waar je voor ging. Je was ook betrokken bij de eerste klanken van onze Mudband, het dweilorkest 
van UDI. Gezelligheid voor, tijdens maar ook daarna waren hierbij, maar ook bij andere verenigingsactiviteiten je lust en 
je leven. Hier konden we je dan ook altijd vinden om op je eigen wijze nog even na te genieten. 
Dit is maar een klein tipje van 38 jaar verdriet, leut maar vooral lekker muziek maken bij UDI met Han Quak.  
We zullen de lege plek in het orkest en daarbuiten met herinneringen moeten vullen.  
Dit zullen we doen en je als een goede muzikant en fijn mens ons blijven herinneren. 
Pia, Lenneke en Janos, namens muziekvereniging UDI veel sterkte voor de komende tijd. 
 

Han, rust zacht 
 

Terwijl Han Quak nog boven aarde stond en hij had aangegeven dat de muzieke door moest gaan als er wat 
zou gebeuren zijn we met onze muziekvrienden van Dacapo op 1 november in het muziekthater voor een 
samenwerkings  
concert. Zij voor  
de pauze en wij  
er na met aan  
het einde een  
gezamenlijk  
nummer.   
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Op 8 november is in Rockanje in de  
Merel het VPR HaFaBra Eilandenfetsival.  
De harmonie doet haar stinkende best  
er een mooi half uur van te maken op  
dit festival, en dat lukt.   
    
Dinsdag 25 november is er weer een  
afsluiting van een Windkracht 6 nu van  
basisschool De regenboog. Ook nu weer 
een groot muzikaal feest en aan het  
einde van de avon lopen de kinderen 
op Jan Klaassen achter de majoretes aan  
de polonaise als stampend de zaal uit! 
 

Niets is te gek voor de leden van de Mudband. Met kerstmutsen  
en de rode body warmers aan en een Mudboekje vol met  
kerstnummers staan ze op Rozenburgse Kersmarkt hun  
mannetje.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2009_ aan het begin van 2009 moet ik nog even wat dingen  
kwijt die de moeite waard zijn dit te vermelden. Zo was er  
op de laatste Windkracht 6 afsluiting een samenspeel  
groepje wat actief is in de opleiding (blz. 70 staat een foto links van dit groepje)  
onder leiding van Michel Mookhoek, onze slagwerk docent. Het leerlingenorkest  
was opgeheven maar om leerlingen klaar te stomen voor het grote orkest is het  
wel noodzakelijk om te leren samen te spelen. Een positieve ontwikkeling dus dat  
er weer aanwas is om dit te doen. Ook is er een jubileum commissie in het leven  
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geroepen voor dit jubileumjaar 110 jaar UDI. Dit comité wordt gevormd door Jannie Beerens, Caroline Vos, 
Tamara Schrijvers en Arie van er Meer.  Inmiddels zijn de kaarten gedrukt voor het jubileumconcert in de 
sporthal die vanaf 5 januari in de verkoop gaan en waarvoor al druk geschreven wordt in de diverse kranten. 
Henk Brinkman, bestuurslid drumband zaken is inmiddels ook de pr-man van UDI en die laat van zich horen in 
Rozenburg maar ook daarbuiten. Ik tel zo al een stuk of 6 krantenartikelen in mijn plakboek maar die laat ik 
zitten, maar wel e melding dat de PR goed opgang komt. 
 

Op 3 januari is er ook al muziek in de vorm van een Nieuwjaarsconcert met aansluitend in besloten UDI kring 
de nieuwjaarsreceptie.   

 
 

De harmonie verzorgd op uitnodiging een optreden op 5 januari tijdens de nieuwjaarsreceptie van de 
gemeente Rozenburg in de hal van het gemeentehuis.   
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Meneer Fanfare en Windkracht 6 sluiten op 3 februari met de klassen van de basisschool de Rozenhorst af. 
Meneer Fanfare is de man die graag de dirigent wordt in dit project en alles vertelt over de instrumenten die 
voorkomen in een orkest. Dit alles met de lessen op school komen tezamen in de afsluiting waar we de liedjes 
zoals de houtblazers, de koperblazers, het slagwerk en de dirigent worden gespeeld door UDI en de kinderen 
luidkeels mee zingen. Maar ook waar de majorettes en de drumband net zoals in de lessen op school van zich 
laten hoeren en zich laten zien. Het sluitstuk is telkens weer het mooiste als de kinderen zingend en stampend 
de zaal door gaan op “Jan Klaassen de trompetter”. Omdat UDI jarig is de dag na deze afsluiting krijgen alle 
muzikanten een bloem uitgereikt op de afsluiting. 
 

Het uitreiken van de bloemen en de slagwerk les op de Rozenhorst met leden van UDI en instructie Wim Vermeulen 

    
 

Op zaterdag 28 februari wordt er gezamenlijk gerepeteerd voor het jubileumconcert. Danny de Munk komt 
niet zomaar dus 1 van de verzoeken was dat er een combo gevormd moest worden die voor hem als basis 
helpt te kunnen optreden. Uit Rozenburgers weten we dit combo te vormen met Pepé Fernandez (gitaar), 
Michel (drums) en Ron Mookhoek (gitaar), Frank Giessen (keyboard) en Rob Bernard (basgitaar). We kunnen 
ook zelfs een achtergrondkoortje bij elkaar krijgen ook uit ons eigen dorp, hiervoor weten we Marina 
Nattekaas, Soraya de Jong, Tineke Quak, Judith de Heer, Marianna Zwijgers, Tim Quak en Jeroen Giesse warm   
Te krijgen. 
 

      t 
        Combo, harmonie en het achtergrondkoor bij de repetitie   Ook het achtergrondkoor repeteert apart op de stukken met Tim Quak achter de piano 
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De Drumband repeteert in de morgen op het podium met alles wat zij in huis hebben om ook aan het 
programma op 18 april hun invulling te kunnen geven. In de middag zit in de zaal het combo, de harmonie en 
staan het achtergrondkoor om alle nummers met Danny de Munk door te nemen. Verder zijn er op 
verschillende avonden buiten de repetitieavonden nog extra groepsrepetities. Op zaterdag 21 maart is er nog 
een extra repetitie voor de harmonie en op 11 april de generale repetitie met een complete doorloop.  
Hieronder nog enkele foto’s van de repetitie op 28 februari. 

   
 

In de Rozenburgse Courant van 24 februari een  
prachtig artikel voor het Jubileum van UDI. Drie echte 
 

muzikanten aan het woord met elk hun verhaal. 
Mooi om te lezen mede door de familieband die  
onlosmakelijk aan de vereniging kleeft. 
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In het Rotterdams Nieuwblad editie Voor-Putten van 6 maart 2009 wordt de pr-man van UDI Henk Brinkman 
met vijf vragen geconfronteerd, zie hier onder; 
 

  

 
 

Op de algemene ledenvergadering op 10 maart ALV lees ik dat tussentijds Rianne van Asch om persoonlijke 
redenen is gestopt met het bestuurswerk. Op de vergadering is er geen vervanging en gaat het bestuur met 6 
verder met de hoop dat er iemand zich nog beschikbaar stelt. Theo Bailly geeft aan in 2010 te willen stoppen 
al penningmeester en geeft de vergadering dit mee om alvast iemand die dat wil te willen inwerken. 
 

Begin april, in de Schakel wordt dit bericht geplaatst,  
de organisatie laat niets aan het toeval over om geen  
ellende met parkeerproblemen te krijgen. Ook dit is  
opgenomen het draaiboek en er zijn zelfs  
parkeerwachters aangesteld om buiten de boel niet in  
het honderd te laten lopen.  
Voor dit evenement moest ook vergunning worden  
aangevraagd wat dan ook begin april wordt afgegeven.  
 

 
 
  
 
 
 
 
In datzelfde draaiboek staat ook dat op 18 april in alle vroegte de voorbereidingen gaan beginnen. Een 
aggregaat wordt op vrijdag al geplaatst om alle stroom die nodig is te kunnen leveren. De vloerbedekking 
wordt gelegd en dan kan de opbouw beginnen. Een podium, stoelen, verlichting, snoeren, mengpanelen, 
microfoons en alle instrument vanuit de ontmoeting moeten gehaald worden. Een hele operatie die op 
rolletjes loopt met veel inzet van de leden en vrijwilligers.  
S’ middags staat alles klaar en om vier uur is daar de man waar alles om draait vanavond. Danny de Munk 
komt binnen en breekt gelijk het ijs met “we gaan er vanavond wat moois van maken, hebben jullie er ook zin 
in!”.  
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De generale loopt niet helemaal zoals het hoort er moesten nog wat aangepast worden met het geluid maar 
dat is om 16:45 uur verholpen zodat we alle nummers met hem kunnen doornemen.  Daarna is het met de 
commissie op de foto met Danny waarna we met elkaar eten en ons opmaken voor het concert. 
 

Hieronder de opbouw van de sporthal naar een concertzaal met alles erop en eraan, verbaast u zelf 
 

   
 

   
 

   
 
 

   
 

   
 
 

Al vroeg staan de mensen voor de deur om binnen te komen om een goede plek te hebben. Voor het podium 
staan 4 ronde Vip tafels waar sponsoren zitten die € 1000, = per tafel neerlegde om daar te kunnen zitten. 
Ook dat was onderdeel van het vooropgezette plaatje om dit te kunnen doen.  
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Buiten deze tafels zaten er bijna 700 toeschouwers binnen die genoten van een geweldige avond waar UDI 
van zich liet horen en zien.  
 

   
 

 
Ik voel me zo verdomd alleen: https://www.youtube.com/watch?v=LR12yM0c0So 
De kranten waren ook veel lof maar te veel om hier te plaatsen, dus alleen deze voorpagina. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=LR12yM0c0So
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Rotterdams dagblad editie Voorne Putten 
 

Wat kon UDI zonder steun van velen, dit stukje in 
de Rozenburgse Schakel plaatsten zij als bedankje 
in bijzonder stijl voor de gulle gevers; 
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De vorige pagina’s geven naar mij inziens een prachtig overzicht en beeld van iets unieks wat UDI in die 
periode kon doen om het 110-jarig bestaan te vieren met en door de Rozenburgse gemeenschap. Zij heeft 
gedaan wat in haar vermogen lag met alles wat zij toen nog onder haar vleugels had! De toekomst zal dit 
uitwijzen. 
 

Wat een feestelijke dag had moeten op 30 april werd door het verschrikkelijke voorval in Apeldoorn wreed 
verstoort. In de morgen nog wel de aubade en een nieuwe trompettist op de krans van de molen, Frans 
Verhage, die de dag opende. Daarna de gebruikelijk ceremonie van het spelen van het Wilhelmus en het 
hijsen van de vlag door de zeeverkenners. Onderstaande vertelt de rest van deze zwarte dag.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 

4 mei, dodenherdenking   

    
 

Zoals ik al eerder had gelezen in notulen en dit ook via deze historie doorgeef is het marcheren een hekel 
punt aan het worden.  Op 28 mei is de sluiting van de avondvierdaagse en dat lukt niet met de harmonie, 
drumband en of de majorettes. Er wordt gekeken of de Mudband dit kan op pakken en dat blijkt te kunnen. 
Op enkele punten van het parcours wordt met hartlust gespeeld en bij aankomst van de stoet bij het 
gemeentehuis spelen zij op het podium en voor de deur gezellige muziek en is UDI toch vertegenwoordigd!  
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War sfeerplaatjes van onderweg op hoek Emmastraat-Koninginenlaan en voor het gemeentehuis. 
 

Weer eens wat anders, op 3 juni organiseren Sylvia en Anneke met het in het Windkracht 6 lespakket zittende 
Muziekbingo voor de leerlingen van de opleiding. Het bleek een schot in de roos voor de 10 leerlingen en de 
leiding van deze gezellig middag. Er waren zelfs prijzen te winnen en allen gingen met iets naar huis nadat er 
zelfs een drankje en een versnapering was genuttigd. 
 

Na de goedkeuring op de ALV gaat op 1 juli de  
contributieverhoging de eerst fase in en worden  
de leden in het kwartaalblad hieraan herinnerd  
door het bestuur. De volgende verhoging gaat op  
1 januari 2010 in. 
 

Nadat twee leerlingen, Ton Möhlmann en Tim  
Brinkman op 30 mei theorie-examen deden ging  
daarom Tim op 6 juni op voor zijn praktijkexamen. 
 En met succes mocht hij zijn A-diploma HaFaBra  
behalen. Al met al weer een mooi resultaat van de  
eigen opleiding van UDI.  
 
Op 9 juni is daar de afsluiting Windkracht 6 voor 
Basisschool de Rank in het Muziektheater.   
Het theater barstte weer uit zijn voegen met de 
kinderen uit de klassen en hun ouders en andere 
belangstellenden. 
 

Onder de vlag van het Overleg maar de organisatie in handen van UDI vanwege het 110-jarig bestaan is er 20 
juni VPR DruMa festival in de sporthal De Rozet. Met 26 optredens wordt het een drukke dag!  
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Omdat we het leuk vonden en het geheel weer eens iets anders te laten uitzien als anders kregen de 
deelnemende verenigingen de keuze om ook buiten een mars te maken. Hiervoor werden 12 leden van UDI 
opgeleid tot verkeersbegeleiders en kregen een certificaat daarvoor. Je moet er wat voor over hebben om je 
nek uit te steken maar dat deden ze voor 3 verenigingen die naar buiten wilde. Oude tijden herleven, vroeger 
bij de start van het overleg waren er mars wedstrijden buiten, ik schreef hier in eerdere jaren al over. Zelfs 
een heus filmpje uit de binnenstad van Brielle herinnerd hieraan. Oude tijden herleven buiten maar ook 
binnen was er genoeg te zien en te beleven. Belangstelling voldoende en die zagen tegen vijven alles wat 
meedeed in de Sporthal op de vloer staan.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Drumband UDI en Majorettes met hun optreden op deze dag 
 
 
 
De slot presentatie van alle deelnemers op de vloer van De Rozet 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Een mooie impressie van en zeer geslaagde dag 
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3 juli 
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Op 7 juli sluiten de harmonie, drumband en de majorettes ook af voor de vakantie en geven een afsluitend 
concert in de ontmoeting.  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

In de rubriek Serenades van dit jaar: Siem en Ria Quak, 40 jaar getrouwd op 28 maart serenade in het Anker  
waar zij dit heugelijke feest vierden. 

  
 

Op 14 augustus krijgen we het droeve bericht dat ons Ere lid Gon Willemstijn is overleden. Twee jaar geleden  
hing hij zijn instrument na 74 jaar in de wilgen en afgelopen februari nog een interview met hem en Jan en 
Teun v.d. Meer voor het 110 jarig bestaan. 
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Na de vakantie, dit lees ik in het Kwartaalblad, starten alle onderdelen weer op nadat we ons ere lid Gon 
Willemstijn de laatste eer hebben bewezen. Zij het in de drumband en majorettes in afgeslankte vorm. In 
deze twee onderdelen stopte enkele leden en zo worden de twee al niet dik bezette onderdelen wederom 
geplaagd door deze opzeggingen. Bij de majorettes moet om persoonlijke omstandigheden Carla van 
Leeuwen een jaar afhaken maar dat kan gelukkig door Annemiek Barendrecht opgevangen worden. Zo kan dit 
onderdeel gewoon repeteren voor de aanstaande festivals. Ook wordt aandacht gevraagd in dit blad voor 
twee langdurige zieke leden, namelijk Jan Romers en Korstiaan Barendregt.  
 

Voordat we de vrijwilligersdag op 12 september konden beginnen werd er geïmproviseerd maar toen we 
eenmaal stonden was het hek van de dam! Een mooie promotie voor de vereniging met demonstraties en een 
concert om te laten zie en laten horen wat we in huis hebben. Het stuk en de foto’s zeggen verder genoeg. 
 

 
De kraam voor de molen De Hoop en een show van onze majorettes op het plein voor het  
gemeentehuis 
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Een prachtige plaat van de harmonie op het drukke plein voor het gemeentehuis met hun concert en bijdragen aan deze dag 

 

Zondag 25 oktober organiserende samen met de Brassband RRB uit den Haag een samenwerkingsconcert in 
een matinee. Ons lid Ad van Ham speelt in dit orkest en zo zijn de contacten makkelijk gelegd om zo’n concert 
te geven. Het wordt een mooie middag met twee verschillende klankkleuren van de orkesten. Ook is de 
dirigent geen onbekende van UDI, Gert van der Weijden valt wel eens in bij UDI als gast dirigent.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RBB met dirigent Gert van der Weijden 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
UDI onder leiding van Arend van der Knaap 
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13 oktober, dit hoort eigenlijk voor het concert van 25 maart dit komt beter uit zo, sluiten we weer een 
Windkracht 6 project af en schrijven zelfs de regio kranten hierover. Het geeft aan dat we met wat moois 
bezig zijn en dat zien en voelen we zelf ook. Wellicht is het rendement van onze opleiding niet wat we ervan 
hopen maar de aanhouder wint en het blijven ook feestjes deze afsluitingen en de lessen op school. De 
uitdrukkingen op de gezichten van de kinderen is veelzeggend en mooie publiciteit!  
 

 
Dan is de laatste activiteit in dit jaar dat UDI 110 jaar  
bestaat het VPR HaFaBra Eilandenfestival op 7 november in  
Muziektheater De Ontmoeting. Een hele uitdaging om dit  
hier te kunnen houden omdat met zoveel orkesten en de  
ruimte die we hebben een heel puzzel. Het organiseren zit  
ook in de gene van UDI  dat is wel gebleken als je UDI de  
jaren hiervoor hebt gelezen, dus ook voor dit festival draaien  
we ons hand niet om. 
Hiernaast het programmaboekje met achterop, links, de  
Sponsor van de VPR die elk jaar een duit in het zakje doet 
en de twee festivals sponsort.  
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Ik had de eer in het programmaboekje van het DruMa in juni een voorwoord te mogen schrijven en vindt het 
wel passen deze hier te plaatsen. Passend meer in de zin van hoe het VPR-festival georganiseerd moet 
worden met de juiste intentie. Er is nogal wat discussie over die tijd omdat menig vereniging het festival niet 
meer ziet zitten omdat de zaal vaak niet gevuld is, de leden die niet meer luisteren bij andere verenigingen en 
de tijdgeest die voor andere ontspanningen zorgt en mensen het op een andere manier druk hebben. Rechts 
het regelement wat al de jaren dat het overleg bestaat al wordt gebruikt. 
 

 
Of de tekst gestimuleerd heeft of geholpen heeft weet ik niet maar het werd een geweldige middag en avond! 
Acht aangesloten verenigingen lieten van zich horen en het was heel het festival druk in de zaal en was de 
sfeer ook buiten de zaal geweldig te noemen, een echt muziekfeest werd het. Er was zelfs hoog bezoek die 
burgemeester Wolff had meegenomen om te laten zien wat de Rozenburgse cultuurverenigingen allemaal in 
huis hadden. De Rotterdamse burgemeester Ahmed Aboutaleb was door Wolff meegenomen en maakte 
onverwachts bij het publiek, het DB van UDI was ingelicht, zijn opwachting in de zaal. 
 

      



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 89 van 92 
Avdm 

 

 
 

 
 
De Sint en zijn gevolg komt op 21 november aan bij het terrein van Rijkswaterstaat aan het Scheur. Natuurlijk 
met muziek en dan van onze eigen Pietenband de Pepernootjes! Ook hier de molen De Hoop als mooie 
achtergrond van de groepsfoto en in het gemeentehuis alwaar de sint werd begroet en waar de kinderen hem 
een hand konden schudden. Voor de kinderen weer een mooi feest maar ook het plezier bij de Pietenband 
mag niet vergeten worden, ook voor hen een mooi muzikaal feestje waar alles kan en mag. 
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De kerstafsluiting van de leerlingenopleiding is op 18 december en wordt zoals gebruikelijk ook weer een 
mooie avond. De opleiding telt op dat moment 22 leerlingen en dat is best de vermelding waard. Het stukje 
geeft aan dat op 12 december Ton Möhlmann, hij is inmiddels de vijftig gepasseerd, zijn praktijkexamen heeft 
gehaald op de tenorsaxofoon. Het is dus niet alleen jong wat op de opleiding zit ook de al wat ouderen die de 
opleiding weten te vinden. Dat is het mooie aan muziek maken, je bent nooit te oud om het te leren!    

  
 

 
 

Ook de muziek heeft aan het einde van het jaar het laatste woord.  
Op 22 december is om het werven van drumband/slagwerk leden een  
slagwerkmiddag georganiseerd. Een achttal enthousiaste belangstellenden  
kwam naar deze middag in het Theater en gingen helemaal los. Drum lid 
Joris Bergwerff verzorgde samen met Frans Verhage deze middag 
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Een eindejaar bedankje van UDI verschijnt in de laatste uitgave van de Rozenburgse Courant.  
 

 
 

Het laatste wat ik te melden heb in 2009 is dat  
het Kwartaalblad Tussen de Noten met het 64e 
nummer, 16e jaargang kwartaal 1 wat in  
december uitkomt tevens het laatste nummer zal 
zijn. Jammer, ik heb ze alleemaal doorgenomen  
omdat ik ze in mijn archief heb zitten, en heb 
wederom genoten van alle stukjes en informatie 
die ik kon gebruiken en mocht lezen. 16 jaar  
heeft het de leden van informatie voorzien en 
konden we lezen wat er in de vereniging zoal  
gebeurden, geschreven door leden, docenten, 
redactie en bestuur. De adverteerders zorgden  
dat het blad kosteloos 4 keer per jaar op de mat 
viel en waar vrijwilligers voor langs de winkeliers 
of bedrijven gingen om deze adverteerders in 
het blad kwamen. Het mocht niet baten, het doek viel met deze 64e editie! 
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Slot woord: 
 
Ook deze reeks kom ik niet aan de 10 jaar zoals ik me eerder had voorgenomen. Het is gewoon enorm veel 
(leuk) werk maar de uurtjes, foto’s, krantenstukjes, notulen boeken, kwartaalbladen en andere informatie 
vliegen onder me door. Bovenaan deze tekst zie ik dat ik 91 paginás voor 7 jaar UDI historie nodig had en het 
hadden er nog veel meer kunnen zijn! Er is zoveel en er gebeurd veel in de vereniging dat ik moeiteloos 150 
pagina’s had kunnen vullen. De wisselingen in directie, we zijn met de derde dirigent na Bob Loggen bezig, de 
bestuurswisselingen en het verloop in leden geven in de vereniging nogal wat uitdagingen mee deze jaren.  Er 
wordt aan de wortels van de verening getrokken.  Het jubilumjaar 110 jaar UDI en de start met het 
Windkarcht 6 project zorgde gelukkig voor wat postiviteit en deed de vereniging wat goeds. Mooi om te zien 
dat we nog steeds een vereniging zijn van en voor de Rozenburgers en dat we dat ook bewust uitdragen en ze 
ze daar bij betrekken. Het wisselen van Locatie om te repeteren, op te leiden en concerten te geven geeft ook 
iets om trots op te zijn maar ook iets nostalgisch wat we achter ons laten. Helaas moesten we ook afscheid 
nemen van dierbaren in de vereniging en van mensen daarbuiten die voor UDI betekenis hadden.  
Ja roerige jaren kan je wel zeggen! 
Nog 14 jaar naar 2024, ik probeer het in nog 1 versie van “In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jaar UDI” 
voorelkaar te krijgen. 
 
Met muzikale groet, 
 
Arie van der Meer 

 
 
 


